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 Fi binecuvântat! Cred că, în primul rând, avem un copilaş
aici, Doc mi-a spus chiar acum câteva minute, fratele meu,

un frate de trup, care voia…era pentru dedicare. Şi acum, dacă
acele mame au micuţii lor pe care vor să-i dedice Domnului,
vom fi bucuroşi să le primim chiar acum să vină, să-şi aducă
micuţii sus.
239 Acum, şi mulţi oameni, ei, cum o numesc ei, îi botează.
Biserica Metodistă o face, şi cred că şi cea Nazarineană. Nu sunt
sigur. Nu. Cred că de asta s-au despărţit, a fost botezul copiilor,
Nazarinenii şi Metodiştii Liberi. Dar, totuşi, unii dintre ei, ei fac
un lucru sau altul. Dar, şi unii dintre ei toarnă puţină apă pe ei.
Unii îi stropesc. Şi, dar noi încercăm întotdeauna să rămânem
cât mai aproape de Biblie, aşa cum ştim noi. Acum, nu există
nicio Scriptură în Biblie pentru ca un copil să fie stropit, şi nici
nu există vreo Scriptură în Biblie pentru ca vreo persoană să fie
stropită. Nu este un lucru Scriptural. Este o rânduială a bisericii
Catolice.
240 Dar ei—dar ei o fac, au adus…Ei au adus bebeluşi la Isus.
Şi—şi noi trebuie să îl reprezentăm pe El. Vrem să facem acelaşi
lucru pe care l-a făcut El. El şi-a pus mâinile peste ei şi—şi i-a
binecuvântat şi a spus, „Lăsaţi copilaşii să vină la Mine, şi nu-i
opriţi, căci Împărăţia Cerurilor este a celor ca ei.” Şi asta este ce
noi continuăm să facem aici la tabernacol, în timp ce încercăm
să ducem mai departe adevărata cale Biblică, consacrată, pe cât
de bine ştim.
241 Aşa că acum, dacă acea mamă, sau celelalte mame au
copilaşii lor care trebuie consacraţi, în timp ce sora Gertie cântă
Aduceţi-i Înăuntru, ei bine, aduceţi-i la altar. Fratele şi cu mine
vom coborî şi îi vom consacra pe ceimici Domnului. În regulă.

Fratele Neville…[Porţiune goală pe bandă—Ed.]
242 Mulţumesc, soră Gertie. Este foarte bine. Câţi iubesc
copilaşii? Dacă nu-i iubiţi, e ceva în neregulă cu voi, e ceva în
neregulă.
243 Acum, în această seară, acum să intrăm în restul serviciilor.
Noi…motivul pentru care am coborât din nou în această seară.
De obicei, în zilele acestea când avem servicii de vindecare, am
doar cam unul pe zi, pentru că îmi dă aşa un tremur. Voi nu ştiţi.
Şi aici, acasă, e de două orimai rău decât oriunde altundeva.
244 Şi îmi ceream scuze pentru că am făcut o asemenea gafă
cum am făcut-o în această dimineaţă. Dar primul lucru care m-
a supărat, a fost când Billy a venit să-mi spună că nu a putut
găsi destui oameni cărora să le împartă cartonaşe de rugăciune.
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Nu a putut împărţii decât vreo douăsprezece sau paisprezece.
Şi a avut un…Nimeni nu voia cartonaşe de rugăciune. Cred
că totul era în regulă. Aşa că atunci, prin asta, nu m-am gândit
niciodată…Şi apoi, când am început să chem acele cartonaşe de
rugăciune, am crezut că voi lua toate cele zece sau douăsprezece,
sau câte erau aici. Le-am chemat. Am ajuns la un anumit număr,
ceva, şi nu chema. Şi am chemat. Nu răspundea. Şi nu m-am
gândit la asta până când nu m-a chemat doamna Wood. Ea
a spus, „Frate Branham, Billy ia acele cartonaşe, le amestecă
împreună şi doar le împarte. El ar fi putut avea acel număr trei,”
(nu-i aşa?) „numărul trei în buzunar.”
245 Sigur, de obicei le împarte pe toate cincizeci. Când le aduce în
faţa oamenilor, pur şi simplu le amestecă. Aşa că toată lumea…
Nu este să spui, „Dă-mi numărul unu.” Sau, s-ar putea să
nu începem de la numărul unu. S-ar putea să începem de la
cincizeci, nu ştii, şi să mergem înapoi. S-ar putea să începem
de la opt şi să mergem mai departe. S-ar putea să începem de
la douăzeci şi să mergem mai departe. Nu ştim. Dar el doar le
amestecă şi le împarte oamenilor după cum ei le doresc. Şi eu,
fără să mă gândesc azi dimineaţă, aş mai fi putut chema încă
patru sau cinci, iar ei nu ar fi fost acolo, pentru că ar fi putut
fi undeva mai sus, în douăzeci sau treizeci, vedeţi. Şi, apoi, dar
Domnul a rezolvat, dar asta nu are adevărata presiune, aşa cum
are departe de casă. S-ar putea să nu mai—să nu mai încerc
niciodată.
246 Dar, aici, nu cu mult timp în urmă, am cerut Domnului dacă
ne va da o adunare bună, că am promis că eu—eu nu Îi voi mai
cere asta, pentru că a fost un lucru atât de greu. Şi este contrar
Scripturii. Vedeţi? Şi dacă tu…De aceea îmi este greu. Pentru
că, ştiind asta, îmi dă o—o înfrângere, de la bun început. Vedeţi?
Sunt învins, de la bun început.
247 Totuşi, cineva a sunat pe cineva în această după-amiază.
Doamna Wood a fost sunată de cineva. Şi a spus că, „Cineva din
biserică a fost sunat în această dimineaţă, în legătură cu un om
care era foarte, foarte bolnav, care ulterior, a venit la Cristos în
această după-amiază.” Că omul care era foarte bolnav a venit
la Cristos.
248 Şi încă un lucru, doamna Wood mi-a spus că am vorbit cu
sora ei, o soră mai în vârstă, care eu într-adevăr am fost la
ea acasă zilele trecute şi am luat prânzul cu ea, sau cina cu
ea, jos în Kentucky. Şi Dumnezeul Atotputernic ştie că nu am
recunoscut-o pe acea femeie. Vedeţi? Aşa este. Doar…Vedeniile
sunt suverane. Nu ştim niciodată cum vor decurge sau ce se va
întâmpla. Depinde de Dumnezeu, şi ce—ce se întâmplă. Dar am
ştiut, în aşteptarea lor, aşteptând acolo.
249 Şi zilele trecute, când a fost aici această fetiţă, care se
presupunea că ar fi avut discernământ, ceea ce eu, nu…Vedeţi,
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dacă Dumnezeu ar da asta la toată lumea, ar fi bine; dar dacă era
aşa, era contrar la ceea ce El mi-a spus peste drum aici, vedeţi,
cu câţiva ani în urmă. Şi am vrut să fim siguri că era corect şi
să lăsăm biserica, fiindcă era aici, să vadă asta. Şi aşa că am
chemat-o pe acea doamnă Snyder. Sora Snyder. Ea este pe aici pe
undeva. Este puţin cam tare de urechi. Şimicuţa doamnă a vorbit
încet şi a spus, „Ai reumatism,” sau artrită, ceva de genul ăsta.
250 Care, eu ştiam că era un şold fracturat. Şi aşa, şi apoi Duhul
Sfânt a adus asta în această dimineaţă. Vedeţi?
251 Acum, ceea ce este, este un dar Divin, şi lucrează în
suveranitatea sa. Dar ceea ce face să fie atât de greu aici în oraş,
sincer, eu—eu mă încurc tot timpul, să mă rog pentru cei bolnavi
aici. Sau—sau…Mă duc, le spun oamenilor asta. Mă duc, spun,
„Acum Domnul te-a făcut bine. Isus te-a vindecat când a murit
pentru tine, acum o mie nouă sute de ani. Chiar acolo ai fost
vindecat. Acum, în ceea ce-l priveşte pe Dumnezeu, în ceea ce-
l priveşte pe Cristos, ai fost vindecat, acum o mie nouă sute
de ani. Boala ta a dispărut. Este nevoie de credinţa ta ca să se
împlinească.”
252 Şi apoi acea persoană poate să plece şi să nu fie vindecată.
Apoi persoana vine şi spune, „Fratele Branhammi-a spus că sunt
sănătos.” Vedeţi? Eu vă spun ceea ce a spus Dumnezeu.
253 Acum, când se vorbeşte direct unei persoane, direct, „Este
AŞA ZICE DOMNUL,” despre un anumit lucru care va avea loc.
Asta vă va dovedi chiar acolo că vindecarea voastră este deja
asigurată. Credinţa voastră a pecetluit-o. Vedeţi? Făgăduinţa
este a voastră. Nu este cuvântul meu. Este Cuvântul lui
Dumnezeu, că sunteţi deja vindecaţi. Vedeţi? Dar voi doar…
Într-un fel sau altul, eu—eu nu reuşesc să fac să pătrundă asta,
la oamenii de aici din Jeffersonville. Eu—eu nu reuşesc să fac să
se întâmple asta. Ştiu. Eu încerc să explic asta cât de bine pot, şi
doar—doar pur şi simplu nu se întâmplă. Asta e tot. Spun…
254 Aici, nu cu mult timp în urmă, am fost la o casă, la un om, iar
omul era pe moarte. Şi m-au chemat, „Vino, roagă-te pentru el.
Doctorul a spus că nu va trăi până dimineaţă.”
255 Am intrat. Şi tânărul mi-a spus, „Domnule Branham, nu
vreau să mor.” Păi, cu siguranţă tânărul nu voia. Avea o familie
cu doi copii acolo.
256 Ei bine, m-am pus jos. Am spus, „Acum, uite, cine este
doctorul tău?” El mi-a spus. I-am spus, „Acum, doctorul ar fi
putut spune că tu vei— că tu vei muri, dar Dumnezeu nu a spus
încă că vei muri.” I-am spus, „Acum, conform Bibliei, eşti deja
vindecat, pentru că Isus amurit pentru vindecarea ta.”
257 El a spus, „Crezi că mă voi face bine?”
258 I-am spus, „Cred cu tărie.”
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259 Ei bine, dacăm-aş duce sămă rog pentru un om şi nu aş folosi
acest tip de credinţă, să cred pentru el; dacă aş merge, „Oh, nu,
nu, dacă doctorul a spus că vei muri, tu vei muri. Asta o stabileşte
acum.” Acum, ce persoană ar fi aceea care vine să se roage pentru
bolnavi? Eu nu aş vrea ca acea persoană să fie în casa mea, să se
roage pentru mine. Vreau pe cineva care, chiar dacă nu ar vedea
asta, sau nu, să ia credinţă şi să stea ferm pe făgăduinţă pentru
mine. Aşa este. Şi am spus…el…
260 Am mers şi ne-am rugat. I-am spus, „Acum îmbărbătează-
te.”
261 El a spus, „Vrei să spui că mă voi face bine?”
262 Am spus, „Păi, sigur. Cuvântul lui Dumnezeu a spus că te vei
face bine. Vezi, ‚Dacă poţi să crezi, toate lucrurile sunt posibile.’”
263 El a spus, „Bine, voi crede.” Şi a ieşit şi i-a spus soţiei
sale că…
264 „Omul este pe moarte, nu-i aşa?”
265 „Da, este.” Şi astfel, a doua zi, omul a murit, sau la două zile
după aceea.
266 Atunci femeia aceasta a ieşit afară şi a început să bea şi să
se comporte rău. Şi unul dintre diaconi, cred că era, ai acestei
biserici, s-a dus la femeie şi a întrebat-o dacă vrea să se întoarcă
şi să revină la biserică. Ea a spus, „Nu aş crede pe nimeni.
Predicatorul Branham a venit aici şi s-a rugat pentru soţul meu,
a spus că va trăi, iar el a murit două sau trei zile mai târziu. Aşa
că, nu aş crede.” Acum ea este pemoarte. În regulă.
267 Dar, totuşi, vedeţi, asta doar arată că oamenii nu sunt atenţi
la ceea ce spui. Vedeţi? Cu siguranţă. Dacă m-aş ruga pentru o
persoană, iar eu—eu le spun oamenilor că vor trăi. Eu cred că vor
trăi. Dar, nu contează, dacă cuvântulmeu ar fi absolut AŞAZICE
DOMNUL, iar tu nu L-ai crede, ai muri, oricum. Cu siguranţă.
Aici este AŞA ZICE DOMNUL, şi mulţi dintre ei Îl primesc şi
mor. Mulţi dintre ei merg în iad, când, AŞA ZICE DOMNUL,
„Nu trebuie.” Este adevărat? Sigur. Vedeţi? Este ceea ce…Totul
se bazează pe credinţa voastră.
268 Fratele Collins, nu cred că este aici în seara asta. Dar
ascultându-l în această dimineaţă, a ţinut cel mai brav discurs
pe această temă. Vedeţi? Vedeţi? Este adevărat. A spus, „Acum,
aceeaşi credinţă pe care o aveţi aici, va trebui să o aveţi şi acolo
afară. Pentru că, este vorba de credinţa voastră individuală, nu
în denominaţiunea voastră, ci în Cristos. Trebuie să aveţi acea
credinţă.” Este exact aşa. Absolut.
269 Şi vindecarea Divină se bazează pe credinţa voastră. Dar
conform Cuvântului lui Dumnezeu, AŞA ZICE DOMNUL, că
fiecare persoană a fost vindecată atunci când Isus a murit la
Calvar, „El a fost rănit pentru fărădelegile noastre, prin rănile
Lui am fost vindecaţi.” Aşa este? Am fost. Biblia a spus, „Aţi fost
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vindecaţi.” Aşa că nu îmi băgaţi mie de vină, eu sunt doar un
predicator al Cuvântului. Voi mergeţi şi spuneţi-i lui Dumnezeu
că a spus ceva greşit, iar Dumnezeu vă va spune atunci unde este
slăbiciunea voastră. Vedeţi? Deci, este vorba de credinţa voastră.
Isus a spus, „Dacă tu poţi să crezi. Dacă tu poţi să crezi.”
270 Acum, când auziţi că Duhul Sfânt v-a confirmat credinţa
şi v-a întărit-o şi a spus, „AŞA ZICE DOMNUL, ‚Mâine, la o
anumită oră, vei avea un anumit lucru. Un anumit lucru va avea
loc. Va fi aici, într-un anumit fel, şi vei întâlni un anumit lucru
aici. Acela va fi un semn pentru tine.’” Acum, urmăriţi asta.
Aceea este o lucrare terminată, chiar aici, acum.
271 Dar când este vorba despre vindecarea Divină, eu trebuie
să pun vindecarea Divină pe aceeaşi bază, în acest fel, ca şi
mântuirea. Fiecare dintre voi, indiferent ce aţi făcut, sunteţi
mântuiţi de când a murit Isus, pentru că El a murit ca să
şteargă păcatele lumii. Dar nu vă va ajuta cu nimic până când
nu acceptaţi lucrul acesta personal şi nu îl experimentaţi. Dar
în ceea ce priveşte păcatele voastre, ele sunt deja iertate. Aşa
este. El…„IatăMielul lui Dumnezeu care ridică păcatele lumii.”
Vedeţi? Iată. Acum ţineţi minte asta.
272 Acum, ştiu că în învăţătură, în Scripturi, suntem o adunare
mixtă. Şi de multe ori, în această Carte a Evreilor, care este o
Carte destul de profundă…Va trebui să o las pentru o vreme
acum. Voi încerca în această seară să termin ultima parte a
acestui capitol 7.
273 Şi acum suntmulte întrebări înmintea voastră, fără îndoială.
Mulţi dintre voi au întrebări, şi eu aş avea, de asemenea. Acum,
data viitoare, cu voia Domnului, când voi veni…
274 Voi merge acum în Michigan. Şi apoi, din Michigan, mă duc
în Colorado. Şi din Colorado, pe Coasta de Vest. Acum—acum,
când ajungem, cu voia Domnului…Acum, nu ştiu. Dacă nu voi
fi în Chicago, duminică, s-ar putea să mă întorc aici în seara de
duminica viitoare.
275 Acum, îl ţinem pe păstorul nostru de la amvon aici cam
de şase săptămâni, pentru toate aceste—aceste—aceste, această
Carte aici. Vedeţi? Acum, noi…Nu-mi place să fac asta. Fratele
Neville este un frate minunat, dulce şi bun. Şi sunt sigur că
această biserică îl iubeşte pe fratele Neville.
276 Apropo, în timp ce vorbesc, cineva, undeva prin această ţară,
este vinovat de scrierea unor cărţi poştale, pentru înlăturarea
fratelui Neville din acest amvon. Va trebui să rezolvaţi asta
cu mine. Aha. Aşa este. Aha. Da, într-adevăr. Acum, vreau ca
voi…A spus de-…ceva despre consiliul de diaconi. Consiliul
de diaconi nu are nicio legătură cu acel păstor. Nu, domnule.
Adunarea, în totalitate, are toată autoritatea. Nu este…Un
consiliu de diaconi este doar poliţia aici în această biserică,
doar pentru menţinerea ordinii şi aşa mai departe. Dar când
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vine vorba de reguli, întreaga biserică trebuie să spună. Această
biserică este construită pe suveranitatea bisericii locale. Prin
urmare, eu nu am nimic de spus privitor la înlăturarea acestui
păstor, sau în punerea unuia. Eu deţin proprietatea; este
dată bisericii. Voi toţi sunteţi biserica. Voi sunteţi cei care
deţineţi controlul. Voi înşivă sunteţi biserica. Şi Biserica, sfânta
Biserică a lui Dumnezeu este suveranitatea, a Duhului Sfânt
în acea Biserică. Şi singurul lucru pe care îl fac este să deţin
proprietatea, o dau acestei biserici, şi cum o dau pentru o
biserică, şi este scutită de taxe. Şi biserica îşi alege proprii
păstori. Eu nu amnimic de-a face cu asta. Şi singurulmod în care
acest păstor ar putea pleca vreodată ar fi ca păstorul să decidă
el însuşi să plece, sau majoritatea voturilor bisericii ar trebui să
spună, „Schimbaţi păstorul.” Aceasta este singura cale. Niciun
consiliu de diaconi nu poate face asta. Consiliul de diaconi nu
face decât sămenţină ordinea şi lucrurile în biserică.
277 Administratorii, ei nu au nimic de-a face cu asta, doar repară
biserica. Şi nu o pot face până când nu există o…Întregul
consiliu de administratori se întruneşte şi spune, „Vom construi
asta sau vom face asta.” Apoi trebuie să întrebe trezorierul dacă
au banii necesari pentru a face asta. Da, domnule.
278 Dar dacă există vreo plângere împotriva vreunui membru,
dacă un membru are o plângere împotriva altuia, sau ceva greşit,
ar trebui să te duci tu însuţi la acel frate şi să vorbeşti cu el, tu
şi el singuri. Apoi, dacă nu o vor primi, atunci are loc următorul
lucru, iei unul dintre diaconi sau pe cineva şimerge cu tine la acel
frate. Apoi, dacă el nu te primeşte, atunci vii şi spui asta bisericii.
Apoi, dacă biserica…Apoi, dacă el nu primeşte biserica, atunci
Biblia spune, „Să fie ca un păgân şi ca un vameş.” Aşa este.
279 Şi dacă orice persoană care cunoaşte o persoană vinovată, şi
nu te duci la ea şi nu vorbeşti, atunci tu eşti partea din biserica
lui Dumnezeu care va răspunde pentru acel păcat. Aşa este.
280 Şi dacă orice persoană are apoi o—o plângere împotriva unui
diacon, sau împotriva diaconului sau a cuiva din biserică, este
nevoie de trei persoane. Trei persoane să vină şi să spună, să fie
martori, gura a doi sau trei martori. Să vină să spună păstorului
că există o plângere împotriva unui diacon. Apoi, dacă există o
plângere împotriva unui diacon, că diaconul nu este un—un om
neprihănit, un—un om desăvârşit. El trebuie să exercite funcţia
de diacon, fără vină, şi astfel să fie găsit fără vină. Şi dacă
acea adunare află că acel diacon nu exercită acea funcţie, ia
trei cu el şi se duce la păstor. Acel diacon este rugat să rămână
acasă în timpul serii. Şi apoi păstorul de la…vine şi aduce
adunarea laolaltă, prezintă plângerea. Şi dacă adunarea votează
ca diaconul să continue, diaconul continuă. Dacă el con-…
votează ca diaconul să fie demis, ei aleg un nou diacon în aceeaşi
seară. Vedeţi?
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281 Prin urmare, nicio singură persoană nu are nimic de făcut în
acest sens. Este vorba de majoritatea oamenilor. Da, domnule.
Dacă douăzeci votează pentru el şi douăzeci şi unu votează
împotriva lui, el pleacă; sau, viceversa. Vedeţi? Adică, este vorba
de suveranitatea bisericii locale şi, atunci, fiecare dintre membri
are un cuvânt de spus în biserică. Orice se întâmplă, greşit, atunci
ei pot veni imediat, şi singurul lucru pe care trebuie să-l facă este
să fie înaintea lui Dumnezeu ca ei să se asigure în mod absolut
că nimic nu împiedică progresul bisericii.
282 Dar autoritatea deplină şi completă a bisericii este păstorul.
Citiţi asta în Biblie, vedeţi dacă nu cumva asta este rânduirea
Biblică. Este exact aşa. Nu există nimenimai presus de prezbiter.
Nu am nimic de-a face cu ceea ce face fratele Neville aici. Asta
depinde de voi şi de fratele Neville. Dacă fratele Neville ar vrea
să predice doctrina Martorilor lui Iehova, asta depinde de el şi
de voi. Vedeţi? Dacă el voia să predice orice ar fi vrut să predice,
asta e între voi şi el. Asta e tot. Dacă adunarea votează pentru el
acolo, ca să predice asta, este în regulă. Asta depinde de el.
283 Singurul lucru pe care îl fac eu, este doar că deţin
proprietatea. Şi dacă apare altceva, că ar fi vorba de schimbarea
păstorului, şi vor să voteze în acest sens, nu aţi putea cere unui
diacon să facă asta. Aţi veni să mă întrebaţi pe mine. Eu aş veni
şi aş spune, „Dacă vreţi să-l mutaţi pe păstor, spuneţi-mi de ce.
A făcut ceva?”
284 „Da. L-am prins, beat.” Sau, „L-am prins făcând asta, sau
făcând ceva ce nu era în regulă.”
285 „Aveţi trei martori în legătură cu asta?”
286 „Da. Avem.”
287 Acei martori trebuie mai întâi să fie cercetaţi. „Împotriva
unui prezbiter să nu primeşti învinuire decât din gura a doi
sau trei martori, şi ei să fie mai întâi cercetaţi; împotriva unui
prezbiter.” Apoi trebuie să juraţi, că aţi văzut asta; şi să o
dovediţi, că aţi văzut asta.
288 Şi apoi, dacă aţi făcut asta, atunci acel păcat este mustrat în
mod deschis, că, „Este greşit.” Apoi spuneţi, „Adunare, vreţi să
vă schimbaţi păstorul?”
289 Şi dacă adunarea votează, „Să-l iertăm şi să-l lăsăm să
meargă mai departe încă,” aşa trebuie să rămână lucrurile.
Vedeţi? Asta, nu este asta corect? Nu aşa trebuie să se conducă
o biserică? Asta e ceea ce a spus Biblia. Nu avem episcopi
şi supraveghetori, şi consilii şi aşa mai departe, care să îl
mute pe acesta înăuntru şi să aibă multă autoritate. Nu are
nimeni autoritate aici, în afară de Duhul Sfânt. Aşa este. El
face schimbarea. Şi noi Îl acceptăm în funcţie de majoritatea
poporului, în ce direcţie se orientează poporul.
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290 Şi apoi, dacă o parte vrea să facă asta, iar cealaltă parte
vrea să facă aceea, iar partea care câştigă, partea care pierde, ce
face în privinţa asta? Se alătură celorlalţi, spun, „Atunci ne-am
înşelat. Vom merge mai departe, pentru că Duhul Sfânt a făcut
această alegere.” Vedeţi? Exact aşa este.
291 La fel ca democraţii şi republicanii, atâta timp cât suntem
o democraţie, ca americani. Dacă democraţii sunt la guvernare,
republicanii ar trebui să meargă mai departe cu ei; republicanii
la guvernare, democraţii merg înainte. Vedeţi? Asta este exact
ceea ce ne face o naţiune. Ori de câte ori încălcăm asta, ne
încălcăm democraţia. Aşa este. Democraţii spun, „Nu voi face
nimic; republicanii erau la guvernare.” Atunci cădem. Eu sunt
unKentuckian: împreună rezistăm, iar separaţi cădem.
292 Acum, dacă există ceva greşit în biserică despre care aveţi la
cunoştinţă, vreun individ sau vreo persoană sau orice altceva,
sunteţi datori şi veţi răspunde în faţa lui Dumnezeu dacă nu
lămuriţi acel lucru; voi, biserica. Acum, ţineţi minte, nu este pe
umerii mei. Este pe ai voştri. Şi orice lucru greşit în biserică,
Dumnezeu vă va trage la răspundere pentru asta. Aşa este. Aşa
Îşi conduce El biserica. Aşa este în Biblie. Aceasta este rânduirea
din Biblie. Aceasta este suveranitatea bisericii locale. Păstorul
este capul. Aşa este. Amin.
293 Acum, ajungem la acest vechi şi binecuvântat Mesaj de aici.
Voi, acum eu vreau ca voi să ştiţi asta. Asta este înregistrat
pe bandă, ţineţi minte, acest Mesaj. Şi înregistrările pe bandă
ale bisericii, rânduielile şi regulile bisericii, sunt înregistrate pe
bandă. Asta este în conformitate cu Biblia. Noi nu o conducem;
nu este nimeni în frunte. Nu. Toţi, noi toţi suntem la fel. Dar,
avem un conducător, care este păstorul, atâta timp cât este
condus de Duhul Sfânt. Adevărat. În regulă.
294 Acum, aici, vor fi multe întrebări. Aşa că data viitoare când
le vor distribui şi fratele Neville va anunţa la radio că voi fi aici,
voi scrieţi-vă întrebarea, aşa ca eu şi cu voi să o putem discuta
împreună. Vreţi? În regulă.
295 Ştiu că am învăţat despre perseverenţa sfinţilor. Am învăţat
despre Divinitatea supremă a lui Isus. Am învăţat despre
siguranţa credinciosului şi despre rânduirea mai dinainte,
predestinare şi multe alte lucruri de acest gen. Care, ştiu, în
adunarea mea sunt mulţi legalişti, ceea ce este perfect în regulă.
Absolut. Dar, acum, lucrurile, şi eu sunt un legalist, şi sunt un
Calvinist. Eu doar cred în Biblie. Asta este tot.
296 Acum, dacă unele dintre acele, întrebări. Şi am învăţat
despre dovezi, senzaţii, şi aşa mai departe, şi toate acele lucruri
cu care voi s-ar putea să nu fiţi de acord.Deci, într-una din aceste
seri, poate, haideţi să facem asta…

Te grăbeşti mult să te întorci aici? [Fratele Neville spune,
„Nu.”—Ed.]
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Hadeţi să o facem miercuri seara, miercurea viitoare, atunci
eu—eu cred că eu—eu pot avea asta atunci. Aduceţi întrebarea
miercuri seara, puneţi-o aici pe platformă, iar întrebarea despre
Biblie, bine, despre ceea ce am învăţat acum. Şi miercuri seară.
Şi apoi, până duminica următoare, atunci, cred că eu—eu trebuie
să fiu în Chicago, oricum. Şi de acolo voi merge în Michigan. Cu
voia Domnului, voi fi aici miercuri seara, ca să încerc să răspund
câtmai bine la întrebare. Şi acumDomnul să fiemilostiv.

Acum să ne plecăm capetele, doar unmoment.
297 Acum, Doamne binecuvântat, aceasta este marea Ta
economie. Este biserica Ta. Tu eşti, Doamne, cel care semişcă, iar
noi vrem să nemişcăm aşa cum nemişcă Duhul lui Dumnezeu. Şi
ne rugăm acum ca Tu să ne binecuvântezi. Şi în timp ce reluăm
acest Mesaj şi ne adâncim în aceste lucruri profunde, ne rugăm
ca Duhul Sfânt să ni le dezvăluie exact aşa cum avem nevoie.
Căci o cerem în Numele Lui. Amin.
298 Acum, oh, eu…Această Carte a Evreilor, o apreciez ca pe
una dintre marile Cărţi.
299 Peste puţină vreme, s-ar putea ca eu—eu să trebuiască…
să plec peste hotare, ceea ce, dacă Dumnezeu permite, o voi
face destul de curând. Trebuie să merg în Africa, conform
unei vedenii. Cred că nu voi prospera niciodată prea mult în
întâlnirile mele până când nu voi merge în Africa şi nu voi
împlini acea vedenie. Acum, deci, asta va fi probabil cândva în
primăvara viitoare.
300 Dar între timp, aş vrea să mai iau încă o carte din Cartea
Evrei, adică, capitolul 11 din Evrei, şi să stau aproximativ o
săptămână în acel capitol 11, şi să iau fiecare dintre aceste
caracteristici sau personaje, şi să scot în evidenţă caracteristica
lor. Vedeţi? „Prin credinţă, Noe,” apoi să iau viaţa lui Noe.
„Prin credinţă, Abraham,” apoi iau viaţa lui Abraham. „Prin
credinţă, Abel,” apoi iau viaţa lui Abel. Vedeţi? Şi să analizăm.
V-ar place asta? [Adunarea spune, „Amin.”—Ed.] Oh, asta ar fi,
luăm întreaga Biblie atunci. Şi apoi vom încerca asta, poate,
fie într-o săptămână sau zece zile de întâlniri, să zicem, doar
o întâlnire una după alta, într-un fel de trezire, cândva în
preajma sărbătorilor de Crăciun, sau ceva de genul acesta, cu
voia Domnului.
301 Acum, în capitolul 7 din Cartea Evrei, am întâlnit acest
mare Personaj. Cine poate să-mi spună care era numele
Lui? [Adunarea spune, „Melhisedec.”—Ed.] Melhisedec. Acum,
Cine era acest Melhisedec? El era preotul Dumnezeului Celui
Preaînalt. El era Împăratul Salemului, care era Împăratul
Ierusalimului. El nu avea un tată, sau El nu avea nici mamă. El
nu a avut nici un moment în care să se fi născut vreodată, sau El
nu va avea niciodată un moment în care să moară. Acum, aflăm
că acesta trebuie să fie Etern.
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302 Am aflat că cuvântul veşnic înseamnă „un spaţiu de timp.”
Vă mai amintiţi asta? Un spaţiu de timp, este în veci de veci.
Şi veşnic este atestat, de multe ori, în Biblie ca „un—un spaţiu
de timp.”

303 Dar, Eternitate, şi există un singur tip de Viaţă Eternă, am
aflat. Aşa este? Numai Dumnezeu are această Viaţă Eternă. Este
adevărat? Doar un singur tip de Viaţă Eternă. Nu există un astfel
de cuvânt ca „pedeapsă Eternă.” Pentru că, dacă trebuie să fii
pedepsit pentru Eternitate, trebuie să ai Viaţă Eternă pentru a
fi pedepsit Etern. Ar trebui să aveţi Eter-…Şi dacă aveţi Viaţă
Eternă, nu puteţi fi pedepsiţi, vedeţi, dacă aveţi Eternă. „Cine
ascultă Cuvintele Mele, şi crede în Cel ce M-a trimis, are Viaţă
fără de sfârşit.” Este corect? Viaţă Eternă, pentru că voi credeţi.
Ei bine, dacă aveţi Viaţă Eternă, nu puteţi fi pedepsiţi, pentru că
aveţi Viaţă Eternă. Deci, atunci, dacă veţi suferi în iad în vecii
vecilor, trebuie să aveţi Viaţă Eternă.

304 Dar, acum, eu cred că Biblia ne învaţă despre un iad care
arde la propriu. Biblia ne învaţă asta, că păcatele şi răutatea vor
fi pedepsite, în veci de veci. Asta nu înseamnă Eternitate, acum.
Asta este poate pentru zecemiliarde de ani. Poate fi pentru o sută
de miliarde de ani, dar cândva trebuie să aibă un sfârşit. Pentru
că, tot ceea ce a avut un început, are un sfârşit. Sunt acele lucruri
care nu au un început, care nu au un sfârşit.

305 Vă amintiţi acum această lecţie? Cum ne-am întors şi am
aflat că tot ceea ce a avut un început a fost pervertit, vedeţi, o
pervertire de la cel principal. Şi, în cele din urmă, se întoarce
înapoi spre o Eternitate. Şi atunci tot iadul, toată suferinţa şi
toată amintirea de aşa ceva, vor dispărea pentru Eternitate. Tot
ceea ce începe, se sfârşeşte.

306 Şi acest Melhisedec nu era Isus, pentru că El era Dumnezeu.
Şi ceea ce Îl făcea pe Isus şi pe Dumnezeu diferiţi, că, Isus era
Cortul în care locuia Dumnezeu. Vedeţi? Acum, Melhisedec. Isus
avea şi tată şi mamă. Iar Omul acesta nu a avut niciodată tată
sau mamă. Isus a avut un început al vieţii şi a avut un sfârşit al
vieţii. Omul acesta nu a avut nici tată, nici mamă, nici început
al zilelor sau sfârşit al vieţii. Dar, Acesta era aceeaşi Persoană.
Era, Melhisedec şi Isus erau Una; dar Isus era trupul pământesc,
născut şi modelat după păcat. Propriul Trup al lui Dumnezeu,
Propriul Său fiu, născut şi modelat după păcat, ca sa scoată
boldul morţii, ca sa plătească răscumpărarea şi să primească fii
şi fiice la Sine. Înţelegeţi? Acela-i motivul pentru care El a avut—
El a avut un început, a avut un sfârşit.

307 Dar acest trup desăvârşit, în comemorare, ca—ca o arvună a
învierii noastre, Dumnezeu nu a îngăduit ca acel trup sfânt să
vadă putrezirea, pentru că El Însuşi l-a creat. Şi l-a adus, şi l-a
înviat şi l-a pus la dreapta Sa.
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308 Şi, astăzi, Duhul Sfânt care a înviat acel trup este aici în
Biserică. Binecuvântat fie Numele Domnului! Şi demonstrează
aceleaşi minuni şi aceeaşi putere. Şi într-o zi, acest Duh Sfânt,
care este în Biserică, va striga şi se va înălţa şi se va primi
în această formă trupească care stă la dreapta Măririi lui
Dumnezeu, pentru a mijloci pentru noi, păcătoşii. Şi, prin
Aceasta suntem feriţi de păcat în mod desăvârşit. Nu că noi nu
păcătuim; ci ţinuţi departe de păcat, în Prezenţa lui Dumnezeu.
Pentru că, există o jertfă Sângerândă care stă între mine şi
Dumnezeu, între voi şi Dumnezeu. Acesta este motivul pentru
care El a spus, „Un om născut din Dumnezeu nu comite păcat,
nu poate păcătui.” Pentru că, dacă eşti născut din nou, însuşi
Duhul Sfânt care a trăit în acel Trup trăieşte în tine. Şi nu poate
păcătui; jertfa este aşezată înaintea Lui. Atunci, dacă o faceţi cu
bună ştiinţă, arată că este imposibil ca voi să fiţi în acel Trup.
Amin. Aceasta este Evanghelia. Iată.
309 Prin urmare, vedeţi, Aceasta nu contrazice niciuna dintre
Scripturi. Aceasta leagă Scripturile între ele. Vedeţi? „Ar fi cu
neputinţă pentru cei care au fost odată luminaţi.” Iată unde vom
primi întrebările. Pentru că, puneţi-le, aşa vrem.
310 Acum observaţi. „Este imposibil ca cei care odată luminaţi,
să cadă, să fie înnoiţi iarăşi la pocăinţă, fiindcă ei răstignesc din
nou pe Fiul lui Dumnezeu, şi Îl fac…şi Îl dau să fie batjocorit.”
Nu puteau să o facă.
311 Apoi mergeţi mai departe, la Evrei 10, unde zice acolo,
„Căci dacă păcătuim cu voia după ce am primit cunoştinţa
Adevărului.” Şi ce este păcatul? Necredinţa.
312 Dacă vedeţi în mod deliberat Duhul Sfânt făcând lucrurile
pe care Le-a făcut chiar aici în această dimineaţă, şi vedeţi că
Cristos a înviat din morţi şi că El trăieşte în Biserica Sa şi în
mijlocul poporului Său, şi voi Îl refuzaţi în mod deliberat, este
cu neputinţă ca voi să veniţi vreodată la Dumnezeu, pentru că
aţi hulit Duhul Sfânt.
313 Isus a spus aceleaşi lucruri, atunci când El făcea acele
minuni.
314 Ei au spus, „Ei bine, El este Belzebut. Este un ghicitor. Este
un diavol.”
315 Isus s-a întors şi a spus, „Vă voi ierta pentru asta. Dar
când Duhul Sfânt vine şi face asta, dacă veţi spune un cuvânt
împotriva Lui nu vă va fi iertat niciodată nici în veacul acesta
nici în cel viitor.” Pentru că aţi numit Duhul lui Dumnezeu care
era în El, „un duh necurat.”
316 Atunci, dacă păcătuim cu voia, dacă păcătuim, nu credem în
mod voit. Nu după ce primimAdevărul, fiind născuţi din nou; nu
am putea păcătui atunci. Un păcătos nu poate comite păcatul de
neier-…Un Creştin nu poate comite păcatul de neiertat. El nu-
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l poate face. Nelegiuitul este cel care face asta. Este făţarnicul,
nu credinciosul.
317 Acei rabini Iudei, oh, ei credeau că erau rigizi, şi aveau D.D.-
uri şi Ph.D.-uri. Ei credeau că au totul cusut, într-o traistă, dar
ei erau cei mai răi dintre păcătoşi. Oh, ei ar putea…Nu puteai
pune o mână pe—pe viaţa lor. Ei erau curaţi, morali şi drepţi, în
felul acela. Dar ei erau necredincioşi.
318 Şi luaţi cuvântul păcat şi aflaţi ce înseamnă. Cuvântul
păcat înseamnă „necredinţă.” Există doar două tabere, adică un
credincios sau un necredincios. Adică, o persoană justificată sau
un păcătos. Asta e tot. Dacă eşti un necredincios, eşti un păcătos;
indiferent cât de bun eşti, cât de mult mergi la biserică, sau chiar
dacă eşti un predicator. Eşti tot un necredincios.
319 Acei Farisei erau predicatori şi erau necredincioşi, iar astăzi
se află în iad pentru asta. Cât se poate de religioşi şi pioşi, dar
ei nu L-au crezut. Şi L-au numit „un diavol,” şi au contestat
Cuvântul Său. Şi unii dintre ei au spus, „Dacă eşti, coboară acum
de pe cruce. Să faci o minune. Să te vedem făcând-o.” Unul L-a
lovit în cap, cu o bâta, şi a zis, „Proroceşte şi spune-ne cine te-
a lovit, profetule, şi te vom crede.” Vedeţi, necredincioşi! Ei se
făceau că sunt credincioşi, dar erau necredincioşi, neregeneraţi,
separaţi, deşi erau sfinţi şi pioşi.
320 Şi totuşi, acelaşi lucru este valabil şi astăzi. Bărbaţi şi femei
pot merge la biserică şi să aibă faţa lungă, şi—şi cât se poate
de pioşi, şi să nu mintă niciodată, să nu fure, şi să încerce să-
şi trăiască religia cât de bine pot. Dar, dacă nu sunt credincioşi,
sunt pierduţi. Aşadar, nu există nici o urmă de legalişti în Biblie.
Calvinismul este…Harul este ceea ce a făcut Dumnezeu pentru
voi, iar faptele sunt ceea ce faceţi voi pentru Dumnezeu. Este
absolut separat.
321 Dacă renunţaţi la minciună, renunţaţi la fumat, renunţaţi la
furat, renunţaţi la adulter, renunţaţi la toate, aţi făcut totul, aţi
păzit poruncile şi aţi mers la biserică, v-aţi botezat în fiecare
duminică, v-aţi împărtăşit, aţi spălat picioarele sfinţilor, aţi
făcut totul, aţi vindecat bolnavii şi aţi făcut toate aceste alte
lucruri, dacă nu sunteţi născuţi din Duhul lui Dumnezeu, aleşi,
sunteţi pierduţi. „Nu cel care vrea sau cel care aleargă, ci
Dumnezeu care arată milă.”
322 Esau a încercat din răsputeri să devină Creştin, dar nu a
putut să o facă. Biblia spune că a plâns cu amar, căutând un
loc unde să se pocăiască, dar nu l-a putut găsi. Înainte chiar ca
el să se nască, Dumnezeu l-a condamnat, pentru că El ştia că
este un înşelător putred în inima lui. Dumnezeu, prin cunoştinţa
de mai dinainte, ştia asta. El a spus, „Eu îl iubesc pe Iacob şi
îl urăsc pe Esau.” Iar Esau părea un domn. Stătea acasă, avea
grijă de bătrânul său tată orb, hrănea vitele şi toate cele, era un
băiat bun.
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323 Iar Iacob era băiatul mamei, micuţul povestitor efeminat.
Asta-i ce a fost el. Trebuie să recunoaşteţi asta. Biblia
recunoaşte, prezinta asta. Alerga de colo-colo, făcea de toate.
Şi—şi, mama, umbla după mama. Dar, totuşi, Iacob, cu toate
suişurile şi coborâşurile lui, şi cu toate căile lui efeminate, el
totuşi avea respect pentru acel drept de întâi născut. Aceasta este
nota cheie.
324 Esau era de două ori mai domn decât Iacob. Dacă ar trebui
să-l judecăm astăzi, să fie membru al bisericii noastre, l-aţi alege
pe Esau, o mie la unu, dacă nu l-aţi cunoaşte. Dar Dumnezeu l-
a ales pe Iacob.
325 Ce aţi face cu Sfântul Pavel, dacă ar fi vrut să fie un slujitor?
Un Iudeu mic şi bătrân cu nasul cârn, şi gura strâmbă, care
mergea doar făcând gălăgie şi cum o să distrugă el Biserica, o
să facă de toate. Aţi fi crezut că a comis păcatul de neiertat, dar
Dumnezeu a spus, „El este slujitorul Meu.”
326 Dumnezeu ia oameni şi îi face diferiţi, nu oamenii îl iau pe
Dumnezeu şi devin diferiţi. Dumnezeu îl ia pe om şi îl face diferit.
Nu contează ce tu faci, ce tu vrei, ce tu gândeşti. Ci ceea ce face
Dumnezeu. Iată. Şi asta este povestea.
327 Acum, acest mare Melhisedec, ce poveste despre El aici!
Vrem să citim puţin, doar că, cumva…a trebuit să o parcurgem
atât de repede. Vom începe înapoi aici, într-o anumită parte a
Scripturii, şi vom începe pe la versetul 15.

Şi este încă…mai evident: că se…după asemănarea
lui Melhisedec, se ridică, un alt preot.

328 Acum, Melhisedec era un Preot. El a fost? Iată ce era El.
Aflăm că Dumnezeu, la început, era un mare izvor de Duh. Aşa
este? El nu a avut un loc al naşterii. El nu a avut un loc demoarte.
El nu a avut un început al zilelor. El nu a avut sfârşit de ani. El
a fost la fel de Etern precum Eternitatea este Eternă. El nu s-a
născut niciodată. El nu a murit niciodată.
329 Şi acolo, aflăm că, El avea şapte varietăţi de Duh. Aşa
este? Biblia spune, în Apocalipsa, că, „Cele şapte Duhuri
înaintea Tronului lui Dumnezeu.” Aşa este? Cele şapte, multiple,
şapte Duhuri. Aflăm, că există şapte culori. Există şapte epoci
ale bisericii acolo. Oh, doar se leagă. Şapte este complet, şi
Dumnezeu a fost complet. Şi şapte Duhuri, şi acele Duhuri erau
desăvârşite. Prima a fost culoarea roşie; dragoste desăvârşită,
răscumpărare. Şi cum, dacă am avea timp, să dăm acele culori
şi să arătăm că fiecare dintre acele culori reprezintă puritatea
lui Dumnezeu. Amin. Acele culori, există şapte culori naturale.
Acele culori reprezintă puritatea lui Dumnezeu. Şi cele…
Acele culori reprezintă motivele lui Dumnezeu, atitudinea lui
Dumnezeu. Acele şapte culori, ele reprezentau şapte epoci ale
bisericii, şapte stele, şapte îngeri. Prin toată Scriptura, şapte
slujitori, şapte mesageri, şapte mesaje, totul în şapte. Şapte zile.
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Şase zile, iar a şaptea este sabatul; desăvârşit, complet. Oh, este
frumos, dacă doar am avea timp să ne aprofundăm în asta şi să
scoatem la iveală, acele culori!
330 Luaţi culoarea roşie. Luăm prima culoare, este roşu. Ce este
roşul? Roşul este un semn de pericol. Roşul este un semn de
răscumpărare. Şi dacă vă uitaţi la roşu prin roşu, ce culoare
este? Alb. Aşa este. Deci, când Sângele roşu a fost vărsat, pentru
a acoperi păcatul roşu, Dumnezeu, privind prin Sângele roşu,
priveşte păcatul roşu, acesta devine alb. Credinciosul nu poate
păcătui. Sigur că nu. Sămânţa lui Dumnezeu, binecuvântările
lui Dumnezeu, rămân asupra lui. Dumnezeu nu poate vedea
nimic altceva decât Sângele Propriului Său Fiu. Indiferent ce
este în Biserica Sa, ce este, Dumnezeu nu vede, pentru că
Isus mijloceşte, în mod constant, Marele Preot. Nu are cum să
păcătuiască, când o astfel de Jertfă este aşezată acolo pentru el,
aşa. Sigur că nu.
331 Şi acum dacă voi spuneţi, „Ei bine, asta îmi dă o ocazie
bună…”Atunci asta arată că nu sunteţi în regulă.
332 Tu vei aprecia Asta. Îl vei iubi, dacă eşti un Creştin adevărat,
până la un punct că păcatul te-ar bântui atât de tare încât nu l-
ai putea face. „Pentru că Sămânţa lui Dumnezeu rămâne în el, şi
el nu poate păcătui.” Biblia spune, „Odată curăţit prin Sângele
lui Isus, nu mai are nici o dorinţă de păcat.” Dacă ai o dorinţă,
inima ta nu este în regulă cu Dumnezeu.
333 Acum, vei greşi, dar nu o faci cu bună ştiinţă. Vedeţi?
Sunteţi—sunteţi prinşi în capcană, şi orice lucru în care sunteţi
prinşi, sau faceţi ceva ce nu vreţi să faceţi, nu este încă păcat, vă
veţi pocăi în clipa în care veţi vedea că aţi greşit. Vă veţi întoarce
repede şi veţi spune, „Nu am vrut…nu am văzut asta.” Veţi
spune asta, toată viaţa. Un om nu vrea să fie, acesta este motivul
pentru care suntem atât de prostuţi şi atât de în întuneric, aici pe
pământ, că există o ispăşire de Sânge pentru noi, tot timpul, ca
să ne acopere. Pentru că, prima greşeală care o întâmpinăm…
334 Acum, iată ideea voastră legalistă. „Oh, ştii ceva? Femeia
aceea a fost sfinţită. Dar, binecuvântat să fie Dumnezeu, ea
a greşit. Ştiu că este decăzută.” Asta este greşit. Ea nu este
decăzută. Ea a făcut o greşeală. Dacă a făcut-o cu bună ştiinţă,
atunci nu era în regulă, de la bun început.
335 Dacă ea nu a vrut să o facă şi merge în faţa sfintei Biserici a
lui Dumnezeu şimărturiseşte, şi spune, „Amgreşit şi iertaţi-mă,”
sunteţi obligaţi să o faceţi. Dacă nu o faceţi în inima voastră,
atunci ar trebui să mergeţi voi înşivă la altar. Adevărat. Iată
adevărata sfinţenie în biserică. Iată sfinţenia autentică, sfinţenia
nu a voastră, ci a lui Cristos.
336 Eu nu am nici o sfinţenie pe care să i-o prezint Lui. Dar mă
încred în al Său, oh, harul Său, şi îl am în inima mea. Nu l-am
meritat, nu aş putea face nimic ca să-l merit, dar prin har El m-
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a chemat şi m-a invitat să vin. Şi am privit la El, iar El a luat
dorinţa de la mine. Fac mii de greşeli în fiecare lună, în fiecare
an. Sigur că fac. Dar când văd că am greşit, spun, „Doamne, nu
am vrut să fac asta, Tu îmi cunoşti inima. Nu am vrut să fac asta.
Am fost prins în capcană în asta. Nu am vrut să o fac. Iartă-mă
Tu, Doamne.”
337 Dacă am greşit faţă de fratele meu, spun, „Frate, iartă-
mă. Nu am vrut să fac asta. Cu siguranţă, Dumnezeu îmi
cunoaşte inima.”
338 Oh, iată. Iată jertfa de Sânge. Iată puterea Evangheliei, acea
sfântă Biserică care merge înainte. Nu pentru că voi aţi făcut
ceva; este ceva cu care voi nu aţi avut nimic de-a face. Este
Ispăşirea.
339 Acum, acest Melhisedec, când El a venit.
340 Vreau să vă mai spun un lucru. Aţi luat vreodată o—o bucată
de sticlă cu trei colţuri? Luaţi o bucată de sticlă cu trei colţuri,
şi aşezaţi-o astfel încât să o bată soarele, va produce şapte
culori perfecte. O bucată de sticlă cu trei colţuri va produce un
curcubeu. Este exact aşa. Acum, dacă am avea timp, am intra
în amănunt. Trei aduce desăvârşirea: Tatăl, Fiul, Duhul Sfânt;
justificarea, sfinţirea, botezul Duhului Sfânt. Iată. Desăvârşirea
vine prin trei. Dumnezeu, deasupra omului; Dumnezeu, în Omul
numit Isus; Dumnezeu, în Biserică. Apoi, desăvârşirea.
341 Omul păcătuia, câtă vreme Dumnezeu era aici sus, într-un
Stâlp de Foc. Dumnezeu…Omul păcătuia, adică, înaintea lui
Dumnezeu, cât timp Dumnezeu era într-un Stâlp de Foc, pentru
că era încă o făptură necurată, sânge de animal era înaintea Lui.
342 Apoi a venit Mielul lui Dumnezeu, al doilea pas definit al
lui Dumnezeu; acelaşi Dumnezeu, altă slujbă. Şi atunci acest
Dumnezeu în…era în Cristos, era acelaşi Dumnezeu care era
în Stâlpul de Foc. Şi acelaşi Dumnezeu s-a făcut trup şi a locuit
printre noi. Şi atunci omul L-au batjocorit, era încă răspunzător
pentru asta. Încă nu a fost vărsat Sângele. Aşa este. Isus a spus,
„Eu vă voi ierta.”
343 Dar apoi, acelaşi Care a fost trup, a revenit în Stâlpul de
Foc. „Eu vin de la Dumnezeu. Mă întorc la Dumnezeu.” Aici îl
găsim pe Pavel întâlnindu-L, pe drumul spre Damasc, acelaşi
Stâlp de Foc. Îl găsimpe Petru întâlnindu-L în închisoare, acelaşi
Stâlp de Foc. Cu siguranţă. Şi Îl vedem astăzi, printre noi, acelaşi
Stâlp de Foc.
344 Dar desăvârşirea a ajuns la locul în care Persoana din
mijloc…Acum, dacă se întâmplă să fie un Evreu aici, sau cineva
care înţelege Vechiul Testament. O dovedeşte, daţi-mi voie să
vă arăt. Nu am Vechiul Testament cu mine, chiar acum. Acesta
este—este Noul Testament. Dar în oferta pâinii pentru punerea
înainte care era aşezată pe farfuria kosher, în jertfa Evreiască de
la curăţirea corturilor; întrebaţi orice Evreu; pe acele trei bucăţi



310 CARTEA EVREI

de pâine, bucata din mijloc era frântă. Acela era Cristos. Bucata
din mijloc era frântă; Cristos, cel în mijloc. A arătat că trebuia să
existe o frângere, undeva, pentru răscumpărare. Şi acea bucată
era considerată răscumpărare, pe pâinea kosher.
345 Şi iată-L aici. Şi în seara aceasta, când noi ne împărtăşim,
frângem pâinea kosher, pentru că este trupul lui Cristos. Şi El a
fost frânt la Calvar, ca să fie o Jertfă de ispăşire pentru păcatele
noastre, ca prin neprihănirea Lui noi să devenim neprihănirea
Lui. Pentru că, El a devenit păcatul nostru, ca noi să devenim
neprihănirea Lui. Frate, acesta este har pur. Absolut. Nu există
nicio cale, nicio altă cale prin care aţi putea justifica.
346 Acum, acest Melhisedec, această mare Persoană care a fost
întâlnită pe drum, a plătit, Abraham I-a plătit zeciuială. Ce Om
mare trebuie să fi fost! Acum observaţi, repede.

Cine este făcut, nu prin legea unei…porunci
pământeşti,…

347 Acum vedeţi acea lege legalistă? Legea spunea, „Să nu ucizi.
Să nu comiţi adulter. Să nu furi.”
348 Isus s-a întors pe loc, a spus, „Se zice de cei din vechime,
‚Să nu ucizi,’ dar Eu spun că cine se mânie vreodată pe fratele
său, fără motiv, a ucis deja. Se zice de cei din vechime, ‚Să nu
comiţi adulter,’ dar Eu vă spun că oricine se uită la o femeie
ca să o poftească, a şi comis adulter cu ea în inima lui.” Iată.
Asta ar trebui să le înveţe pe femei cum să se îmbrace, cum să
facă ce este corect. Dacă te îmbraci greşit şi îi faci pe bărbaţi
să te privească într-un mod greşit, eşti vinovată de comiterea de
adulter, întocmai ca şi cumai fi înfăptuit actul. Aşa a spus Isus.
349 Şi voi, oameni cu acest temperament ca lama de fierăstrău,
care aveţi mereu în gură pe cineva, nu vă puteţi abţine şi lucruri
de genul acesta. Aveţi grijă. Sunteţi vinovaţi dacă rostiţi un
cuvânt împotriva fratelui vostru care nu este bun, nu este corect,
umblaţi în jur şi îl criticaţi. Nu trebuie să înfigi un cuţit în spatele
unui om ca să-l ucizi. Poţi să-i frângi caracterul şi să-l ucizi, să-
i ucizi influenţa. Dacă spuneţi ceva împotriva păstorului vostru
de aici, spuneţi ceva rău despre el, aţi putea la fel de bine să-
l împuşcaţi. Dacă aţi spus ceva despre el care nu era adevărat,
ei bine, asta îi va ucide influenţa asupra oamenilor şi lucruri de
genul acesta, şi sunteţi vinovaţi de asta. Asta a spus Isus.
350 Acum, ascultaţi aici, ce—la ce încerca Pavel să ajungă aici.
Iubesc această Biblie veche. Vă pune în ordine. Urmăriţi, oh,
observaţi aici. Acum, în timp ce citim cele patru-…„Este…
căci este vădit că Domnul nostru a ieşit din Iu-…” Staţi, cred
că am un alt verset aici pe care voiam să-l citesc. Nu, aici jos, la
al 16-lea.

Care este făcut, nu prin legea…unei porunci
pământeşti,…
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351 Asta este legal, vedeţi. „Oh, frate, eu—eu n-ar trebui. Nu ar
trebui. Ştiu, dar eu…”Nu este aşa. Este dragostea care o face.
352 Cum am analizat asta! Am spus, „Dacă aş spune la a mea…
despre soţiamea, ‚Oh, ei bine, eu—eu—eu aş vrea să amdouă soţii.
Aş vrea să umblu cu aceasta, să fac lucrul acesta acolo. Dar, dacă
o fac, soţia mea va divorţa de mine, iar copiii mei vor fi în…
Slujba mea ar fi pierdută.’” Tu, făţarnic murdar şi putred. Aşa
este. Nu o iubeşti cum trebuie, în primul rând. Exact aşa este.
353 Dacă ai iubit-o, nu ar exista nicio lege în acest sens. Ai iubi-
o, oricum, şi ai rămâne cu ea. Exact aşa este. Şi voi, femeile, veţi
face acelaşi lucru cu soţul vostru. Aşa este.
354 Uneori, femeile ajung la locul, sau…
355 Omul vede o mică Izabela toată vopsită, ştiţi, şi—şi tu te vei
duce pe acolo, te vei îndrăgosti de ea; poate că ai o soţie bună. Şi
apoi te numeşti Creştin. Să-ţi fie ruşine. Ai nevoie de o altă doză
de altar. Aşa e.
356 Şi unele dintre voi—şi unele dintre voi, femeile, vă uitaţi în
jur la un tip cu părul dat pe spate, cu suficientă vaselină pe el ca
să-şi…deschidă gura. Şi apoi voi…
357 O fetişcană, aici, nu demult…Asta nu e o glumă, pentru
că nu vreau să o spun ca pe o glumă. Dar oamenii ştiu că aici
nu e loc de glume. Dar o fetişcană de aici, ea…Erau băieţi
buni aici, băieţi Creştini. Cu mult timp în urmă, când păstoream
aici, obişnuiam să avem doar cursuri pentru bărbaţi tineri. Şi
le vorbeam tinerelor femei duminică după-amiaza, despre sex şi
alte lucruri. Apoi, duminica următoare după-amiaza, le vorbeam
tinerilor bărbaţi şi încercam să ţin în frâu acele lucruri.
358 O fetişcană a început să iasă cu un băieţandru, în centrul
oraşului aici, fuma ţigări şi avea o sticluţă în buzunar. Şi
conducea o maşinuţă roadster prin oraş. Nu reuşeam să înţeleg
ce vedea ea la băiatul acela. El nu venea la biserică. Stătea acolo
afară. O punea în biserică aici, şi apoi şedea acolo, afară, în
maşina lui, şi aştepta, nu venea în biserică. I-am spus într-o zi.
Ea locuia în New Albany. I-am spus, „Vreau să te întreb ceva,
fetiţo. Ce anume vezi tu la băiatul ăla?” Am spus, „În primul
rând, urăşte chiar religia pe care tu—o ai tu. Îl dispreţuieşte pe
Cristosul tău. Nu îţi va fi niciodată soţ. Te-ar face nefericită,
toată viaţa ta.” Şi i-am spus, „Ei bine, sunt aici nişte băieţi
Creştini frumoşi cu care ai putea merge. Şi acolo tatăl şi mama
ta dispreţuiesc ideea ca tu să ieşi în oraş, dar tu te duci oricum,
şi te gândeşti, ‚Sunt o dulce de şaisprezece ani.‘”
359 A început să se machieze şi să iasă pe furiş, şi primul lucru,
s-a trezit în taverne. A plecat în Eternitate acum. Dar, atunci,
stătea aici. Şi ştiţi ce scuză mi-a dat fata aceea atunci, de ce
îl iubea pe băiatul acela? A spus, „Are nişte picioruşe atât de
drăguţe şi miroase atât de plăcut.” V-aţi fi putut imagina aşa
ceva? Să se parfumeze, acela este un efeminat, nu un bărbat.
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360 „Uite,”Am spus, „soră, aş prefera sămerg cu un băiat Creştin
care are picioarele ca nişte vagoane de pietriş şi să miroase
ca un dihor, dacă ar fi în mod absolut un Creştin.” Aşa este.
Adevărat. Da.
361 Este o scuză, „Picioruşe atât de drăguţe şi miroase atât de
plăcut.” Micul hoinar de tavernă, în cele din urmă a ruinat viaţa
fetei. Este o ruşine, ruşinos.
362 Căsătoria este onorabilă, dar trebuie întreprinsă cu
rugăciune şi respect. Şi dragostea autentică pentru acea femeie
vă va lega pentru totdeauna. „Ce voi legaţi pe pământ, Eu voi
lega în Ceruri.” Când mergi pe stradă în jos, ea poate că va
îmbătrâni, va încărunţi şi zbârci, dar aceeaşi dragoste pe care
ai avut-o pentru ea când era o femeie tânără şi frumoasă, încă o
vei avea.
363 S-ar putea să devii aplecat de umeri, chel şi cu faţa zbârcită
şi toate celelalte, dar ea te va iubi la fel ca atunci când stăteai cu
umerii largi şi cu părul creţ, dacă este cu adevărat Dumnezeu.
Pentru că priveşti la timpul când vei fi trecut râul acolo,
când veţi reveni, din nou tineri bărbaţi şi femei, pentru a trăi
împreună pentru totdeauna. Aceasta este făgăduinţa Eternă a lui
Dumnezeu. El a spus că o va face. El, nu numai asta, vom ajunge
la asta într-unminut, El a jurat că o va face.
364 Ascultaţi asta, în timp ce continuăm.

Care este făcut,…prin legea…unei porunci
pământeşti, ci prin puterea…unei vieţi nepieritoare.

365 Acum o să citim repede, ca să putem înţelege.

Fiindcă el mărturiseşte, Tu eşti preot în veac după
rânduiala lui Melhisedec.

Atâta timp cât va fi nevoie de un preot, El va fi Preot.

Căci este vădit o desfinţare a poruncilor de mai
înainte…neputinţei şi zădărniciei ei.

Căci legea nu a făcut nimic desăvârşit,…
366 Nu puteţi, orice aţi face. Vă lăsaţi de băut, vă lăsaţi de
fumat, vă lăsaţi de minţit, mergeţi la biserică şi încercaţi să
faceţi asta şi încercaţi să faceţi aceea, sunteţi încă carnali. Aceea
este doar lege. Legea nu face nimic desăvârşit. Dar ce face să
fie desăvârşit? Cristos. Glorie! Aş putea să renunţ la minciună,
să renunţ la furat, să renunţ la adulter, să renunţ la mestecat,
să renunţ la toate lucrurile, şi sunt încă carnal. Dumnezeu nu
primeşte asta, pentru că nu amnimic să-I ofer ca ispăşire.
367 Dar în clipa în care îmi pun mâinile pe capul binecuvântat
al Domnului Isus, şi spun, „Doamne, nu sunt bun de nimic. Vrei
să mă iei ca rob al Tău?” şi Dumnezeu mă sărută şi-mi înlătură
păcatul, eu stau desăvârşit în ochii lui Dumnezeu. Aşa este. De
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ce? Nu mă bazez pe meritul meu. Mă bazez pe al Lui. Şi El ne-a
desăvârşit, prin suferinţa şi Sângele Său.
368 Văd că este timpul să încheiem. Dar vreau să termin de citit
asta, dacă se poate, repede.

…de mai înainte din pricina neputinţei e zădărnicia
ei.
Căci Legea nu a făcut nimic desăvârşit, dar aducerea

unei nădejdi mai bune a făcut; (Care este nădejdea mai
bună? Cristos.) prin care ne apropiem de Dumnezeu.

369 De ce? Cu toată bunătatea noastră, şi toată bunătatea
noastră, şi toată bunătatea noastră, suntem încă carnali. Dar
odată ajunşi în Prezenţa lui Dumnezeu, recunoscând că nu am
putea sta niciodată acolo, doar prin meritele lui Isus Cristos,
atunci ne apropiem de Dumnezeu, prin meritele Fiului Său.
„Doamne, vin la Tine, cu o inimă nevinovată. În Numele Fiului
Tău Isus, te rog sămăprimeşti.” Oh, frate, atunci vii pe o cale vie.
370 Nu, „Doamne, Tu ştii că m-am lăsat de băutură. Tu ştii că
mă port bine cu soţia mea. Tu ştii că fac asta. Fac asta.” Nu ai
nimic de oferit.
371 „Căci legea poruncilor pământeşti nu putea să facă nimic,
dar aducerea unei alte nădejdi a făcut-o. Acea nădejde, care
este Cristos, o avem ca ancoră a sufletului, neclintită şi sigură.”
Urmăriţi.

Şi încât acest lucru nu s-a făcut fără jurământ el…
Pronume, dacă observaţi aici, este cu litere cursive.
…el a fost făcut preot:

Nu numai preot, ci El a fost făcut Preot prin jurământ.
Nu…
372 Acum priviţi. Să luăm restul preoţiei.

(Pentru că acei preoţi, Leviţii, oameni drepţi,
neprihăniţi, cinstiţi, acei preoţi au fost făcuţi fără
jurământ;…)

373 Dumnezeu doar a spus, „După rânduiala lui—după
rânduiala lui Aaron, că El a făcut aceşti preoţi.” Se trag
din generaţie în generaţie. Ei merg la şcoală şi învaţă să fie
predicatori şi aşa mai departe. Ei sunt urmaşi. Aşa că Dumnezeu
i-a făcut preoţi în felul acesta. Ei s-au făcut preoţi, prin educaţia
lor, prin moştenirea lor şi aşa mai departe. „Dar acest Om a fost
făcut Preot printr-un jurământ pe care Dumnezeu l-a făcut.”
Ascultaţi cu atenţie acum.

(…au fost făcuţi fără jurământ; dar acesta cu un
jurământ de către cel ce i-a zis: Domnul a jurat şi nu
se va căi, amin, Tu eşti preot în veac după rânduiala lui
Melhisedec:)
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Prin chiar faptul acesta Isus a fost făcut chezaşul unui
testament mai bun.

Acum, repede.

Şi ei cu adevărat au fost preoţi în mare număr, pentru
că moartea îi împiedica să rămână pururea:

Mii de mii de mii, de preoţi, pentru că n-au avut decât numai
moarte şi moarte şi slăbiciuni, şi moarte şi moarte şi moarte.
374 Dar observaţi-L pe El.

Dar omul acesta, (ce Om?) Isus, fiindcă în continuu
rămâne în veac, are o preoţie care nu poate trece de la
unul la altul. Unde sunt…

De aceea şi poate să-i mântuiască până la extrem;
indiferent cât de departe, cât de aplecat, cât de departe,
El este în stare să-i mântuiască până la extrem; pe cei
ce vin la Dumnezeu prin El,…

Nu cu…pe neprihănirea voastră; ci pe mărturisirea voastră.
Vedeţi?

…ce vin la Dumnezeu prin El, pentru că trăieşte
pururea ca să facă mijlociri pentru ei.

El este chiar acolo, înmod constant, făcândmijlociri.

Şi tocmai un astfel de mare preot ne trebuia, care este
sfânt, nevinovat fără pată, despărţit de păcătoşi, şi făcut
Mare Preot în Ceruri;

375 Iată. Acum, dacă eu încerc să-mi reprezint propriul caz, îl
voi pierde. Dacă încerc să reprezint, să zicem, „Ei bine, tatăl
meu a fost un om bun. Tatăl meu a fost predicator. Ei bine, eu
am trăit în biserică.” Tot l-am pierdut. Dar acest Om este Unul
desăvârşit, Cristos. El stă acolo şi îşi oferă Sângele Său în mod
constant pentru păcatele mele. Iată.

Care nu are nevoie în fiecare zi, ca acei…preoţi,
să aducă jertfe, mai întâi pentru păcatele sale şi apoi
pentru ale norodului: căci lucrul acesta l-a făcut o dată
pentru totdeauna, când S-a adus jertfă pe Sine însuşi.

376 Acum urmăriţi ultimul verset.

Pentru că legea pune mari preoţi pe nişte oameni
supuşi slăbiciunii;…

377 Asta face legea, legea pământească. Acum, aş vrea să am cam
doar două ore chiar aici. Iată cum legea îi face încă pe oameni
predicatori. Aşa este.
378 Ei bine, ei spun, „Păi, acest om are o experienţă de seminar.”
Eu nu aş schimba mica mea experienţă Cerească pentru toate
seminariile din lume.



EVREI, CAPITOLUL ŞAPTE 2 315

379 „Păi, noi l-am educat pe acest om. El este—el este ales. Este
un om care s-a realizat singur.” Nu-mi place genul acela. Îmi
place un om realizat de Dumnezeu. Vedeţi? Vedeţi?
380 Dar legea încă face preoţi. Legea încă mai face predicatori.
Biserica baptistă, împarte predicatori; cu grămada în cantitate
mare, au un aparat care îi produce. Metodiştii îi au.
Baptiştii îi au. Prezbiterienii, Nazarinenii, Pelerinii Sfinţeniei,
Penticostalii, îi produc cât de repede pot, ca un mare regim, o
mare maşinărie. Se ridică acolo ca un…
381 Întotdeauna am spus, „Eu—mie cu siguranţă mi-a părut
întotdeauna rău pentru un pui de incubator.” Ştiţi, un pui mic
care este clocit sub un incubator, nu este clocit cum trebuie. Nu.
Găina ar trebui să clocească puiul. Dar un pui de incubator, când
iese afară, el „piu, piu, piu,” şi nu are o mamă la care să se ducă.
Vedeţi? Nu ştie ce este o mămică. Aşa este. El piuie după una, dar
nu are niciuna.
382 Dar puişorul care este clocit sub găină, în mod natural, piuie
şi mămica îi răspunde. Aşa este.
383 Şi câteodată mă gândesc la această experienţă de seminar
de a ieşi de sub aceste incubatoare mari din Louisville şi
din toată lumea, care clocesc predicatori cu miile. Incubatoare
Penticostale, şi incubatoare Prezbiteriene, şi—şi incubatoare
Baptiste, toate îşi clocesc a lor—a lor—puiuţii lor. Ei, „piu, piu,
piu,” şi vorbesc despre incubatorul în care au fost clociţi.
384 Dar mie îmi place să am un Tată, o Mamă. Binecuvântat să
fie Numele Domnului! Nu s-au născut foarte mulţi cu mine, dar
cei care erau acolo sunt fraţii mei. Amin. Avem o Mamă care
răspunde când…oMamăCare este în Ceruri, Care ne estemamă
la toţi. „Cum îşi acoperă găina puii sub aripi, şi le gângureşte, şi—
şi îşi dădăceşte…îşi strânge puii, aşa vă voi strânge şi eu pe voi.
O Ierusalime, Ierusalime, de câte ori am vrut să te strâng cum îşi
strânge găina puii sub aripi! De câte ori te-aş fi făcut a Mea, dar
tu n-ai vrut. Ai avut propriile tale seminarii, ţi-ai clocit preoţii
tăi. Ei v-au învăţat împotriva Mea. Acum sunteţi lăsaţi în voia
sorţii. Nimicirea ta îţi stă înainte.”
385 Acum eu spun asta: O, oameni, o, oameni, de câte ori v-ar
fi strâns Duhul Sfânt, cum îşi strânge găina puii sub aripi, dar
voi vreţi propria voastră cale, o să aveţi propria voastră cale în
legătură cu asta!
386 Într-una din aceste seri aş vrea să predic despre, „Calea ta
proprie.” Ştiţi, Cain a vrut calea lui proprie. Omul vrea calea lui
proprie, astăzi. „Dar există o cale care pare dreaptă, dar a cărei
sfârşit este moartea.”
387 Acum, priviţi. „În care El spune, ‚Un nou—un nou
legământ…’”Cred, acum că…Nu. Eram în locul greşit.
388 Versetul 28.
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În adevăr legea pune mari preoţi pe nişte oameni
supuşi slăbiciunilor; dar cuvântul jurământului, făcut
după ce a fost dată legea, pune pe Fiul, care continuă
pentru veşnicie.

389 Dumnezeu să fie binecuvântat în veci, de un Fiu care
continuă în veci, după rânduiala lui Melhisedec. Şi El nu a avut
niciodată un început. El nu are niciodată un sfârşit. Şi legea nu
a putut produce aşa ceva, pentru că era pământească. Biserica
nu poate produce aşa ceva, denominaţiunile, pentru că sunt
pământeşti. Seminariile nu pot produce niciodată aşa ceva. Au
încercat să educe lumea spre Aceasta. Au încercat să o organizeze
spre Aceasta. Au încercat în toate felurile din lume, să facă tot ce
au putut, şi lăsând deoparte lucrul principal: „Trebuie să te naşti
în Ea.” Dumnezeu te face ceea ce eşti, cu siguranţă, nu pentru că
ai renunţat să faci asta.
390 Acum, Nazarinenii, tu nu trebuie să porţi inel, nu poţi purta
ceas, şi trebuie să ai aşa şi aşa lucruri, braţele tale trebuie să fie
atât de lungi, mânecile, fustele trebuie să fie atât de lungi, şi—
şi bărbaţii nu pot aparţine la club. Şi nu te vor boteza dacă nu
faci asta. Bine. Iată că vin Catolicii, şi ei le au pe ale lor. Şi iată
că vin şi Metodiştii, şi ei le au pe ale lor. Fiecare dintre ei are
un etalon cu care să se măsoare. Dacă nu reuşeşti, bine, asta e
tot. Vedeţi?
391 Şi apoi, dar adevăratul lucru este, este acesta, „Nimic
pe braţe nu aduc! Pur şi simplu de crucea Ta mă agăţ. O,
Doamne, gol, rănit, am nevoie de ajutor. O, vin cu toată umilinţa,
Cristoase, mărturisind că nu sunt nimic şi că nu este nimic în
mine. Primeşte-mă, ODoamne.”AtunciDumnezeu te primeşte.
392 Acum, s-ar putea să nu ştii nici măcar ABC-ul. S-ar putea să
nu deosebeşti cafeaua de mazărea despicată. S-ar putea să ştii,
să nu deosebeşti dii de hii, mâna dreapta de mâna stângă. Nu
contează ce nu ştii. Este un singur lucru pe care trebuie să ştii,
că, Isus Cristos a luat locul tău de păcătos. Şi tu îţi iei locul tău,
să stai în neprihănirea Lui, mărturisind în fiecare zi că greşeşti,
şi să-L iubeşti din toată inima ta, iar toate motivele tale să fie
îndreptate spre El, vei ajunge în Cer. Asta e tot ce trebuie făcut,
pentru că Viaţa care a fost în Cristos trebuie să fie în tine, altfel
eşti pierdut.
393 Chiar înainte de încheiere, vă amintiţi legământul
necondiţionat pe care Dumnezeu l-a făcut cu Abraham? Ce a
făcut El în seara aceea când Dumnezeu a spus, „Lasă-mă să
văd…” Când Abraham a spus, „Lasă-mă să văd cum vei face
Tu asta.” Capitolul 16, cred că este, din Geneza. „Lasă-mă să
văd cum vei face Tu asta.”
394 A spus, „Vino aici, Abrahame.” Şi El l-a luat pe Abraham şi
i-a spus, „Du-te şi adu-Mi un—un berbec şi du-te şi adu-Mi o—
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o—o capră, şi du-te şi adu-Mi o juncană. Şi vreau să le aduci aici
sus şi să faci o jertfă.”
395 Şi Abraham s-a dus şi a luat oaia, şi—şi capra, şi mielul,
sau, juncana. Şi le-a ucis. Toate erau jertfe curate. Şi le-a
despicat pe jumătate în două şi le-a aşezat. Apoi s-a dus şi a
luat două turturele şi le-a aşezat înăuntru. Apoi Abraham a
izgonit păsările de pe ele, aşteptând să vină Dumnezeu. „Acum,
Doamne, iată jertfa, cum ai Tu de gând să faci asta? Nu ştiu cum
ai Tu de gând să mântuieşti pe om împotriva voinţei lui. Nu ştiu
cumai Tu de gând să faci asta. Cumpoţi Tu s-o faci, Doamne?”
396 Domnul a spus, „Acum priveşte, Abraham. Tu eşti un profet.
Eşti duhovnicesc şi vei înţelege despre ce vorbesc.”
397 „Bine, Doamne, vreau să văd.” Acumdoar dramatizez.
398 „Aşadar, Abraham, vino acum aici sus, şi aşează-te aici şi
izgoneşte acele păsări.” Aşa că a izgonit toate păsările, până când
soarele a început să apună.
399 Şi deodată, Dumnezeu s-a pogorât. Când S-a pogorât, pe
Abraham îl apucase somnul. Dumnezeu a spus, „Abrahame am
să te adorm.”
400 Acum ascultă, prietene legalist. Vezi, Dumnezeu l-a scos
complet pe Abraham din peisaj, nu a avut nimic deloc de făcut
în el. Şi aşa te-a luat El pe tine. Tu ai spus, „Oh, eu L-am căutat
pe Dumnezeu.” Tu nu L-ai căutat.
401 Dumnezeu te-a căutat pe tine, „Nimeni nu poate veni laMine
dacă nu-l atrage mai întâi Tatăl Meu.” Vedeţi?
402 Este Dumnezeu care te caută pe tine, nu tu Îl cauţi pe
Dumnezeu. Tu nu ai făcut-o niciodată. Natura ta este greşită.
Eşti un porc. Nu ştii nimic diferit. Trăieşti doar într-o cocină de
porci. Asta e tot ce ştii. Îţi place asta. Bei bere, te distrezi, te duci
cu nevasta aproapelui tău, şi faci tot ce poţi ce este rău, ţi se pare
bine. „Oh, frate, ne distrăm deminune!” Tu crezi că e bine.
403 Dar Dumnezeu îţi bate la inimă. [Fratele Branham bate
în amvon—Ed.] Iată ce schimbă. Nu tu baţi la Dumnezeu;
Dumnezeu bate la tine. Adam nu a bătut niciodată la inima lui
Dumnezeu; Dumnezeu a bătut la inima lui Adam. Şi tu eşti un
fiu al lui Adam. Aşa este. Înainte ca Adam să poată fi un fiu al
lui Dumnezeu, din nou, Dumnezeu a trebuit să bată la inima lui.
Înainte ca tu să devii un fiu al lui Dumnezeu, Dumnezeu trebuie
să bată la inima ta.
404 Apoi, Abraham s-a dus să doarmă. Şi când a adormit, care
a fost primul lucru pe care l-a văzut? Un întuneric cu adevărat
îngrozitor, înfricoşător, înspăimântător. Aceasta este moartea,
care vine peste întreaga rasă umană. Apoi s-a uitat puţin mai
departe de atât şi a văzut un cuptor fumegând. Înainte să fie
fum, trebuie să fie foc. Iată de ce eu cred în iad ca într-un loc
în flăcări. În regulă.



318 CARTEA EVREI

405 El a arătat, că fiecare dintre noi este supus morţii şi fiecare
dintre noi ar trebui sămeargă în iad, pentru că suntempăcătoşi.
406 Acum, dar, dincolo de asta, a văzut o Luminămică, albă.
407 Şi această Lumină mică, albă, ce este Lumina? Ce era acea
Lumină albă? Acel Stâlp de Foc care a mers înaintea copiilor
lui Israel. Stâlpul de Foc care l-a întâmpinat pe Pavel pe drumul
spreDamasc. Stâlpul de Foc care l-a scos pe Petru din închisoare.
Stâlpul de Foc care este aici în seara aceasta.
408 Acel Dumnezeu veşnic, Etern, El Însuşi a umblat printre
aceste jertfe despicate, (oh, Doamne), înainte şi înapoi peste
fiecare dintre ele. „Iată cum voi face, Abrahame. Priveşte-Mă,
ce am să fac. Fac un legământ aici. Şi voi face un jurământ,
că, conform cu Sămânţa, voi ridica un Mijlocitor. Voi face un
legământ cu moartea. Şi voi osândi moartea, în trup, pentru că
Eu Însumi voi veni să o preiau. Abraham,” a spus, „prin Sămânţa
ta, Abraham, va veni, vei fi tatăl lumii, prin Sămânţa ta. Şi nu
doar tu, fac această făgăduinţă nu doar cu tine, ci şi cu Sămânţa
ta după tine.” El ştia toţi cei care vor fi. „Nu ei; ci ceea ce fac
Eu. Eu voi face lucrul acesta, Abraham. Am avut încredere în
Adam, iar el şi l-a încălcat. Şi fiecare îşi încalcă pe a lor. Dar
Eu fac aceasta cu Mine însumi şi jur pe Mine însumi, ‚Eu îl voi
respecta.’” Amin. Amin. Amin.
409 Ce facem noi, când facem un legământ? Eu spun, „Frate
Neville…”Acum urmăriţi asta, doar unminut. Eu spun, „Frate
Neville, îţi zic ce voi face. Dacă tu vei predica până…mâine
seară, şi seara următoare, până miercuri, eu voi predica, de
miercuri, până duminică.” [Porţiune goală pe bandă—Ed.] „Faci
această înţelegere?”
410 „Da, domnule.”
411 Iată cum o facem. „Dă mâna, băiete.” Asta este. Acesta este
un legământ în America. Aşa facem noi un legământ.
412 Acum, cum fac ei un legământ în Japonia? Facem, să zicem,
„Tu faci aşa şi aşa, iar eu voi face aşa şi aşa.” Luăm un pic de
sare, pentru că sarea este o aromă. Şi luăm sare, iar eu o arunc
pe fratele Neville, şi fratele Neville ia sare—sare şi o aruncă pe
mine. Acesta este un legământ obligatoriu.
413 Cum a făcut David Livingstone un legământ cu negrii din
Africa, ca să meargă în ţara lor? S-a dus şi a luat căpetenia,
ca să poată trece pe acolo sus, ca să predice Evanghelia şi să
facă lucrarea. Şi au luat un pahar de vin. Iată legământul cu
negrii din Africa. Au luat un pahar de vin. Şi căpetenia negrilor
şi-a tăiat venele şi le-a scurs în acest pahar de vin. Şi David
Livingstone şi-a tăiat venele lui şi le-a scurs în paharul de vin.
L-au agitat. Livingstone a băut jumătate din el, iar căpetenia
negrilor a băut cealaltă jumătate. Apoi şi-au dat câte un dar,
unul altuia. Căpetenia negrilor, David Livingstone a spus, „Ce
doreşti de la mine?”
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414 El a spus: „Haina asta albă pe care o ai pe tine.” Aşa că
Livingstone şi-a scos haina şi i-a dat-o căpeteniei negrilor. El
a spus, „Ce doreşti tu?”
415 El a spus, „Acea suliţă sacră pe care o ai în mână.” Pentru că
ştia că poate intra cu ea, aşa că a luat acea suliţă. Şi au devenit
fraţi, pentru că au făcut un legământ.
416 Şi când a plecat mai departe, iar triburile alergau să îl ucidă,
el ridica acea suliţă sacră. Şi când o ridica, ei priveau şi spuneau,
„Oh, oh, nu ne putem atinge de omul acela.” De ce? „Este un frate
de legământ, deşi este alb, nu l-am mai văzut niciodată.” Nu au
ştiut niciodată că sunt negri până nu l-au văzut pe el. Nu au mai
văzut aşa ceva înainte. „Dar el este un frate de legământ. El are
în mână suliţa căpeteniei.”
417 Ce tablou frumos, astăzi, să bem legământul Sângelui
Domnului Isus, cu puterea Duhului Sfânt asupra noastră! Noi
mergem înainte în Numele lui Isus, iar aceste semne îi vor însoţi
pe cei care-i aparţin. Este Suliţa sacră a Căpeteniei. Vedeţi cum
este, legământul?
418 Cum o făceau în vremea orientală? Făceau un jurământ, unul
faţă de altul. Ucideau un animal, îl despicau în două şi stăteau
chiar între. Cei doi bărbaţi stăteau în mijlocul lui, animalul
despicat. Şi întocmeau un legământ. „Dacă nu reuşesc să respect
asta, dacă nu reuşesc să fac asta, ei bine, asta şi aşa şi aşa, trupul
meu să fie ca acest animal mort. Trupul meu să fie ca acest
animal mort.” Şi când fac asta, ei fac acest legământ şi stau în
mijlocul acestuia; fac un jurământ, fac un jurământ că vor face
asta. Şi rup hârtia, împreună, în două, şi o înmânează la un om,
şi cealaltă la celălalt. La un moment dat se vor întâlni. Şi să fie
ucişi, dacă nu reuşesc să respecte acest jurământ; şi să fie ca acele
dobitoace moarte. În regulă.
419 Aţi observat cele trei dobitoace? Cele desăvârşite; mielul,
capra şi cele trei jertfe desăvârşite. Ce era mielul…Ce era
turtureaua? Şi ce însemnau cele două turturele? Cele două
turturele erau jertfite atât pentru mântuire, cât şi pentru
vindecare, în—în…care a intrat în aceasta. Vedeţi? Ispăşirile
au fost făcute diferit, dar vindecarea continua la fel, la fel
şi mântuirea continua la fel. Cele două turturele, nedespicate,
însemnau că erau reprezentate, ambele. Mântuirea… „Prin
rănile Lui am fost vindecaţi. El a fost zdrobit pentru fărădelegile
noastre. Prin rănile Lui am fost vindecaţi.” Erau puse deoparte,
nu separate. Dar legământul, partea dobitoacelor a fost (trei
dintre ele) despicată. Vedeţi? Apoi, când făceau asta, le despicau
în două şi făceau legământul lor.
420 Uitaţi-vă la ceea ce Dumnezeu îi spunea lui Abraham „La
Calvar, la Calvar, conform cu Sămânţa ta. Din tine iese Isaac,
din Isaac iese Aşa şi aşa, Iacob, din Iacob iese Iosif, din Iosif, în
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continuare, în continuare, în continuare, succesori, până când, în
cele din urmă, prin acea Sămânţă neprihănită!” ALui…
421 El tocmai a terminat, aici, spunând că Domnul nostru a
ieşit dintr-un neam care nu a cunoscut. Moise nici măcar nu a
vorbit despre asta, ieşit dintr-o preoţie. „Domnul nostru a ieşit
din seminţia lui Iuda.” Nu din Levi, pentru că ei erau legalişti
pământeşti. Dar Domnul nostru a ieşit din Iuda. Glorie! Iată.
Unde a fost făcută făgăduinţa!
422 Ascultaţi cu atenţie acum, în timp ce încheiem. Şi la Calvar,
Dumnezeu s-a pogorât şi a luat trupul Propriului Său Fiu, în
care El trăise, şi L-a sfâşiat la Calvar. Sângerând, rănit, tăiat,
iar suliţa a pătruns acolo şi L-a sfâşiat, iar Sângele Său a ţâşnit.
Şi El a spus, „Tată, în mâinile Tale Îmi încredinţez Duhul.” Şi-a
plecat capul. Şi pământul s-a cutremurat, fulgerele au scăpărat
şi tunete au răsunat. Dumnezeu Îşi scria legământul Său veşnic.
423 Şi El a luat trupul Său mort din mormânt, în prima zi a
săptămânii, şi l-a adus sus în Ceruri, şi l-a aşezat acolo ca
Mare Preot, ca un memorial; aşezat acolo, desăvârşit, pentru
totdeauna. Şi a trimis Duhul pe care L-a scos din acel trup, drept
înapoi jos asupra Bisericii. Şi acea Biserică va trebui să aibă
acelaşi Duh care a fost în acel trup, altfel nu se va potrivi cu El
la înviere. Aceste două părţi trebuie să se îmbine perfect. Şi dacă
această Biserică nu este în mod perfect, chiar exact acelaşi Duh
care a fost în Cristos, nu veţi merge niciodată în Răpire.
424 Iată legământul veşnic, frate. Caută-l, tu însuţi, ceea ce
este în inima ta. Iubeşte-L pe Domnul. Fii cu adevărat sigur
că eşti mântuit. Nu risca cu asta. Voi riscaţi. Oh, vouă, nouă,
americanilor, ne place să riscăm, dar să nu riscaţi cu Asta. Fiţi
siguri că aveţi dreptate. Nu pentru că v-aţi alăturat bisericii, ci
pentru că sunteţi cu adevărat născuţi din nou, Cristos a venit la
voi, în Persoana Duhului Sfânt.
425 Acum, şi doar complimentar, în timp ce închei. Cât de fericiţi
ar trebui să fim, să vedem acelaşi Duh care a fost în Isus Cristos,
chiar înmijlocul nostru, făcând aceleaşi lucruri pe care le-a făcut
El când a fost aici pe pământ! Cât de fericiţi ar trebui să fim!

Să ne rugăm acum, în timp ce ne plecăm capetele.
426 Doamne, a fost o zi minunată. Deşi, simt că aşa cum fac
mereu, eu nu reuşesc. Nu pot să reprezint Aceasta cum trebuie,
Doamne. Te rog ca Tu să mă ierţi pentru modurile mele prostuţe.
Oh, îmi mărturisesc păcatele în faţa Ta şi cer îndurare, ştiind
că există un Mare Preot măreţ care stă acolo, la dreapta lui
Dumnezeu, în Ceruri, care nu a fost făcut după Aaron, după
legi, a legalităţii şi alte lucruri. Ci El a fost aşezat acolo
datorită harului lui Dumnezeu care a privit înainte, înainte de
întemeierea lumii, şi m-a văzut aici jos, în lume, şi a murit pentru
păcatele mele, ca să mă aducă înapoi la Împărăţia lui Dumnezeu.
Îţi mulţumesc Ţie, Tată, pentru aceasta.



EVREI, CAPITOLUL ŞAPTE 2 321

427 Pentru că, acest Duh care domneşte acum în poporul Tău
este Etern, aşa cum Dumnezeu este Etern. „Le dau Viaţa Eternă,
Viaţa de veci, Viaţa veşnică, şi nu vor pieri niciodată.” Iar la
Judecată, nu vor fi niciodată acolo. Au trecut de Judecată. S-
au dus în Slavă. „Şi dacă acest cort pământesc se va desface,
avem unul care ne aşteaptă deja acolo, la care să ajungem.” Îţi
mulţumesc pentru asta, Doamne.
428 Mă rog acum, dacă este cineva aici, în seara aceasta, care încă
nu a băut niciodată adevăratul Sânge al legământului, care nu
ştie ce înseamnăAsta, nu ştie ce înseamnă să fi născut din nou, să
aibă o părtăşie reală cu Cristos în inima lor, sau în inima ei, să-L
primească chiar acum, în timp ce noi aşteptăm şi oferim această
ocazie. Şi în acea Zi, ne rugăm să fi reprezentat Evanghelia în
Lumina corectă. Ne rugăm, în Numele lui Cristos.
429 În timp ce avem capetele plecate, ar fi vreo persoană care să
ridice mâinile la Cristos, şi să spună, „Cristosul lui Dumnezeu,
fii milostiv cu mine. Permite-mi, ca slujitor nevrednic al Tău,
să primesc acum Duhul Sfânt în inima mea. Şi dă-mi siguranţa
şi dragostea de care am cu adevărat nevoie”? Dacă nu Îl ai,
ai vrea să ridici mâinile către El, spunând, „Doamne, acesta
este un semn că Îl doresc”? Vrei să ridici mâna? Dumnezeu
să te binecuvânteze acolo în spate, doamnă. Dumnezeu să te
binecuvânteze aici, domnule. Fii binecuvântat aici, domnule.
Dumnezeu să fie cu voi. E în regulă. Acest om de la capăt
aici, Dumnezeu să te binecuvânteze, fratele meu. Şi încă cineva,
chiar înainte de a încheia acum, aşteptând doar câtevamomente.
Dumnezeu să te binecuvânteze înapoi acolo, fiule. Altcineva?
430 „Eu doresc acum. Eu doresc, Doamne Dumnezeule. Tu îmi
cunoşti inima. Tu ştii ce este în mintea mea. Tu, ‚Duhul lui
Dumnezeu este mai viu şi mai ascuţit decât o sabie cu două
tăişuri, încât pătrunde până acolo că desparte măduva osului, şi
un Discernător a gândurilor inimii.’” Gândiţi-vă la Asta. El vă
cunoaşte chiar gândurile, intenţiile.
431 Vreţi să ridicaţi mâna? Spuneţi, „Fii milostiv cu mine,
Doamne, chiar acum. Eu—eu vreau ca Tu să ştii că eu ştiu că
greşesc şi îmi dau seama de asta, dar vreau să fiu corect.” Bine,
în timp ce ne ţinem capul plecat, ne rugăm acum, gândiţi-vă doar
o clipă. Nu vrem să ne grăbim cu asta.

Stâncă de Veacuri, despicată pentru mine,
Lasă-mă să mă ascund în Tine;
Lasă apa şi Sângele,
Din coapsa Ta ce curge…
Să fie pentru păcat dub-…(Dublă tămăduire!
El a jurat, două lucruri imutabile.)

Mântuieşte-mă de la mânie şi fă-mă curat.

În timp ce trag…
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432 O Doamne, îngăduie chiar acum să recunoaştem cu toţii că
aceste răsuflări pe care le facem sunt trecătoare. Nu ştim câte
mai avem înaintea noastră. Totul este prin marele Tău sfat. Este
determinat de Tine. Oh, fii milostiv cu noi. Iar pe cei care au
ridicatmâna,Doamne, nu este nevoie să-i pomenim. Tu îi cunoşti
pe fiecare dintre ei. Dar eu doar ofer această rugăciune de
mijlocire pentru ei. Mă rog ca Tu să îndepărtezi condamnarea din
inima lor şi să-i laşi să vină cu îndrăzneală, chiar acum, la Tron;
sămeargă cu îndrăzneală chiar până la Tronul lui Dumnezeu, să-
şi revendice privilegiul dat de Dumnezeu. Tu i-ai determinat să-
şi ridicemâinile. Nu puteau să o facă singuri. Şi mă rog, Doamne,
ca Tu să le acorzi acest lucru înNumele lui Isus. Amin.

… eu însumi la Tine;
Acum, doar închinaţi-vă Lui acum.

Lasă apa şi…(Oh, Doamne!)
Din coapsa Ta rănită care izvora
Să fie pentru păcat dublă tămăduire,
Mântuieşte-mă de la mânie şi fă-mă curat.

433 Câţi se simt foarte bine acum? Ridicaţi mâna, spuneţi,
„Lăudat să fie Domnul!” [Adunarea spune, „Lăudat să fie
Domnul!”—Ed.] Oh, El este minunat! Oh!

Este Loc La Izvor. O ştii, sora Gertie? Haideţi. Câţi iubesc
această cântare? Acum vom avea o slujbă de botez, imediat. (Îi
vei boteza tu?) În regulă.

…loc, da, este loc,
Este loc la Izvor pentru tine;
Loc, loc…

434 Bine. Acei candidaţi la botez, bărbaţii vor merge în această
cameră, femeile în aceasta, în regulă, cei care vor fi botezaţi în
Numele binecuvântat al Domnului nostru.

…bun cu tine,
Este loc la Izvor pentru tine;
Dumnezeu a fost atât de bun cu mine,
Este loc la Izvor pentru tine.

435 Toată lumea, acum:
Loc, loc, da, este loc,
Este loc la Izvor pentru tine;
Oh, loc, loc, da, este loc,
Este loc la Izvor pentru tine.

436 Oh, iubesc această cântare veche. Voi nu?
Este loc la Izvor pentru tine;
Oh, loc, loc, este destul loc,
Este loc la Izvor.

437 Acum, în timp ce prezbiterul a mers înăuntru, ca să se
pregătească pentru botez, aş vrea să explic audienţei. Şi o să-i
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rog pe unii dintre diaconi, dacă mă pot auzi în sală, când sunt
gata, să vină şi—şi să-mi spună, ca să putem muta microfoanele.
Vrem ca toţi să vedeţi asta. Va dura încă aproximativ zeceminute
şi biserica va fi eliberată.
438 Acum vreau să vă citesc câteva dintre Scripturile sacre.
Vreau să Le citesc din Cartea Faptele Apostolilor. Şi vreau să
încep de la versetul 12 din capitolul 2 din Faptele Apostolilor.
439 Acum, vreau să observaţi în capitolul 16 din Sfântul Luca,
sau din Sfântul Matei, cred că este, că Isus cobora de pe munte.
Ei…A zis ucenicilor Săi, „Cine zic oamenii că sunt Eu, Fiul
omului?”
440 „Şi unii dintre ei au zis, ei bine, Tu eşti ‚Ilie.’ Iar unii spun
că Tu eşti—Tu eşti ‚Profetul.’ Şi unii spun că Tu eşti acesta sau
celălalt.”
441 El a spus, „Dar cine ziceţi voi că sunt?”
442 Şi Petru a zis, „Tu eşti Cristosul, Fiul Dumnezeului celui
viu.” Aşa este?
443 Isus a spus, „Ferice de tine, Simone Fiul lui Iona, fiindcă
nu carnea şi sângele ţi-a descoperit lucrul acesta. Nu ai învăţat
la seminar. Nu ai învăţat de la om.” A spus, „Ci Tatăl Meu,
care este în Ceruri, ţi-a descoperit lucrul acesta. Şi Eu spun că
tu eşti Petru. Pe această piatră voi zidi Biserica Mea. Porţile
iadului nu o vor birui. Şi Eu îţi dau cheile Împărăţiei Cerurilor.”
Este adevărat? „Şi orice vei dezlega pe pământ, Eu voi dezlega
în Ceruri. Ce vei lega pe pământ, Eu voi lega în Ceruri.” A
intenţionat El să spună? El nu ar fi spus Asta. Acum, pe măsură
ce timpul trecea, acum, Petru avea cheile Împărăţiei.
444 Acum, voi, Catolicii, s-ar putea să vă gândiţi la asta, că voi
spuneţi, „Biserica Catolică este zidită pe Petru.” Bine, vom afla.
„Ei aveau cheile. Biserica Catolică are încă cheile.”
445 Să aflăm ce a făcut Petru în legătură cu cheile, vedeţi, apoi
vomafla. Biblia a spus, lui Petru şi celorlalţi apostoli, „Mergeţi în
toată lumea. Celor ce le veţi ierta păcatele, pentru ei sunt iertate.
Celor ce le veţi reţine păcatele, pentru ei sunt reţinute.” Ca să o
pot spune aşa ca…Cineva s-ar putea să nu înţeleagă ce vreau
să spun. Isus le-a spus apostolilor, „Oricui veţi ierta păcatele,
şi Eu le voi ierta. Şi oricui nu-i veţi ierta păcatele şi le veţi ţine
împotriva lor, şi Eu le voi ţine împotriva lor.” Asta a spus Isus.
446 Observaţi cumBiserica Catolică presează spre asta.
447 Dar haideţi să aflăm cum au făcut-o. Apoi, dacă aflăm cum
au făcut-o ei, atunci ar trebui să facem şi noi la fel. Acum
să aflăm.
448 Este Ziua Cinzecimii. Biserica umează să fie inaugurată.
Erau cu toţii într-o cameră de sus. Au ieşit de acolo oameni care
vorbeau în diferite limbi. De ce? Toate limbile de sub Cer erau
reprezentate acolo. Era acolo şi engleza. Fiecare limbă de sub
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Cer trebuia să fie acolo, ce limbă se vorbea în acea zi. Merge
mai departe aici şi dă multe dintre limbi şi cum Cretanii şi
străinii, şi prozeliţii de la Roma, şi—şi—şi Arabii, şi toţi vorbesc şi
mărea-… Acum, ei nu vorbeau în limbi necunoscute. Vorbeau
în limbi cunoscute, oamenilor. Nu limbi necunoscute, ci limbi
pe care le înţelegea fiecare. Păcătosul, necredinciosul, putea să
audă ceea ce spunea. „Cum dar îi auzim noi fiecare în limba
noastră în care—în care ne-am născut?”
449 Acum priviţi. Acum vine întrebarea. Acum, „Alţii îşi băteau
joc.” Versetul 12, în regulă.

Şi toţi erau uimiţi şi…îndoiţi, ziceau unii către alţii,
Ce vrea să zică aceasta?
Alţii îşi băteau joc şi spuneau,Aceştia…sunt plini de

must.
450 Îşi băteau joc de ei. Pentru că, cum se comportau ei? Se
clătinau ca nişte oameni beţi, ca nişte beţivi. Vorbeau, fără să
ştie ce spuneau, dar propovăduiau adunării în limbi pe care nu
le cunoşteau, dar adunarea le cunoştea. Vedeţi? În regulă.

Alţii…spuneau, Sunt plini de must, uite cum se
comportă.
Alţii îşi băteau joc, ziceau, Aceştia…sunt plini de…

„Dar Petru…”Ai grijă, băiete! Tu ai cheile.
Dar Petru, s-a sculat în picioare cu cei unsprezece, a

ridicat glasul şi le-a zis,…
Acum, ţineţi minte, aceasta este prima inaugurare a

Bisericii.
… Bărbaţi Iudei şi…voi, cei care locuiţi în

Ierusalim, să ştiţi lucrul acesta şi ascultaţi cuvintele
mele:
Căci aceştia nu sunt beţi, cum vă închipuiţi voi,

întrucât nu este decât al treilea ceas din zi.
Cârciumele nici măcar nu erau deschise atunci. Vedeţi?
Ci aceasta este ceea ce a fost spus prin profetul Ioel;
…se va împlini în zilele de pe urmă, zice Dumnezeu,

că voi turnaDuhulMeu peste orice făptură: peste feciorii
voştri şi…fiicele voastre, şi vor proorocii şi tinerii
voştri vor avea vedenii, şi bătrânii voştri vor visa vise:
Şi peste robii Mei şi…roabele Mele voi turna în zilele

acelea din Duhul Meu;…ei vor proorocii:
Şi voi arăta minuni sus în ceruri şi semne jos pe

pământ;…
Acum, este Petru care predică acum, cel care are cheile.
…sânge,…foc,…aburi de fum:
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Soarele se va preface în întuneric,…luna în sânge,
înainte ca să vină ziua Domnului, ziua aceea mare şi
strălucită:
Şi va fi aşa că, oricine va chema Numele Domnului va

fi mântuit.
Bărbaţi Israeliţi, ascultaţi cuvintele acestea; Isus din

Nazaret, om adeverit de Dumnezeu înaintea voastră
prin minunile, şi lucrările pline de putere, şi semn
pe care le-a făcut…în mijlocul vostru,…după cum
bine… ştiţi:
Vorbiţi despre omustrare? El avea cheile, să ştiţi. Fiţi…
El, fiind dat în mâinile voastre după sfatul hotărât şi

după ştiinţa mai dinainte a lui Dumnezeu,…
Iată. Cum ar fi putut El să fie dat în mâinile lor? Pentru că

Dumnezeu a predestinat să fie aşa. Vedeţi? Ştiinţa mai dinainte
a lui Dumnezeu!
451 [Un frate l-a întrebat pe fratele Branham, „Eşti gata?”—Ed.]
Doar într-o clipă. Spuneţi-le, aşteptaţi doar unminut, până când
voi termina cu Scriptura.

…voi L-aţi răstignit şi L-aţi omorât prin mâna celor
fărădelege:
Pe care Dumnezeu l-a înviat şi a deslegat legăturile

morţii: pentru că nu era cu putinţă…să fie ţinut de ea.
Căci David a zis despre El, Eu aveam totdeauna pe

Domnul…la dreapta mea, şi nu mă voi clătina:
De aceea mi s-a bucurat inima şi mi sa veselit limba;

chiar şi…trupul mi se va odihni în nădejde:
Căci nu-mi vei lăsa sufletul în iad, şi nu vei îngădui ca

Sfântul Tău să vadă putrezirea.
Mi-ai făcut cunoscut…mele—căile mele, căile mele

de viaţă; mă vei umple de bucurie şi cu starea mea de
faţă.
Bărbaţi şi fraţi, să-mi fie îngăduit să vă vorbesc

deschis despre patriarhul David,…care este mort şi
îngropat, şi mormântul lui este în mijlocul nostru…
până în ziua de azi.
De aceea, fiindcă era proroc şi ştia că Dumnezeu a

jurat cu un jurământ…
tocmai am terminat de predicat asta.
…că, după—după roadele coapsei sale, va…după

trup, va ridica pe Cristos să şadă pe tronul lui;
Exact ceea ce am terminat de predicat. Petru predică

acelaşi lucru.
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Şi văzând aceasta mai înainte (Prorocul a văzut mai
înainte.) a vorbit despre învierea lui Cristos, că sufletul
lui nu a fost lăsat în iad şi nici trupul lui nu a văzut
putrezirea.
Dumnezeu a înviat pe acest Isus, şi noi toţi suntem

martori ai lui.
De aceea, fiind înălţat şi la dreapta… fiind la

dreapta, înălţat în ceruri, a primit de la Tatăl…
făgăduinţa Duhului Sfânt,…a turnat asta, ce voi vedeţi
şi auziţi.
Căci David nu s-a suit în cer (prorocul): ci el singur a

zis: DOMNUL a zis Domnului meu: Şezi la dreapta Mea,
Până ce voi pune pe vrăjmaşii Tăi sub picioarele Tale.
Prin urmare (ascultaţi asta) să ştie bine dar toată casa

lui Israel că Dumnezeu a făcut pe acest Isus, pe care
voi…l-aţi răstignit, atât Domn cât şi Cristos.
Asta ar trebui să rezolve problema, nu-i aşa?
După ce au auzit lucrul acesta, acei păcătoşi,

ei au rămas străpunşi în inimile lor, şi au zis
lui Petru…Bărbaţi… şi lui Petru şi…celorlalţi…
apostoli, Bărbaţi şi fraţi, ce să facem?

452 Bine. Iată. Ce are el? Cheia, cheia Împărăţiei. Unde este
Împărăţia? Este în voi. Nu-i aşa? Duhul Sfânt este Împărăţia lui
Dumnezeu. Ştim asta. Suntem născuţi în Împărăţie, ca supuşi şi
delegaţi. Priviţi. Are cheile la brâu. „Ce ai de gând să faci cu ele?”
Aceasta este prima dată când uşa a fost deschisă.
453 Acum, întrebarea este pusă predicatorului, pentru prima
dată, cel care are cheia. Cred că dacă el ar fi spus, „Staţi în cap”
ar fi fost oficial.
454 „Orice legi tu pe pământ, Eu voi lega în Cer.” Bine. „Orice
spui tu, voi spune şi eu acelaşi lucru. Tu ai cheia.” În regulă. El
bagă cheia în uşă.

…Ce faci? Bărbaţi şi fraţi, ce să facem?
După ce au auzit aceste lucruri, au rămas străpunşi în

inimă şi au zis…Bărbaţi şi fraţi,…
…Petru le-a zis: Pocăiţi-vă şi fiecare din voi să

fie botezat în Numele lui Isus Cristos, spre iertarea
păcatului, şi veţi primi darul Sfântului Duh.
Căci făgăduinţa este pentru voi, şi pentru copiii voştri,

şi pentru toţi cei ce sunt departe acum, în oricât de mare
număr îi va chema Domnul, Dumnezeul nostru.
Asta a stabilit totul pentru totdeauna. Nicio persoană

vreodată, în orice timp, nu a putut vreodată, niciodată, să
contrazică Asta.
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455 A venit biserica Catolică, în loc să fie scufundaţi, ei stropesc.
În loc să folosească numele lui Isus, au luat, „Tatăl, Fiul şi
Sfântul Duh.” Niciodată nu a fost învăţat în Biblie.
456 Fiecare persoană, de atunci încoace, a fost botezată prin
scufundare în Numele lui Isus Cristos. Şi unii au fost scufundaţi
de Ioan Botezătorul, care l-a botezat pe Isus, şi Pavel le-a spus
că nu puteau primi Duhul Sfânt aşa. Trebuiau să se întoarcă
şi să fie rebotezaţi, din nou, în Numele lui Isus, înainte de a
primi Duhul Sfânt. Câţi ştiu că aceasta este Scriptura? Faptele
Apostolilor, capitolul 19. Iată. Pentru că, Împărăţia Cerurilor a
fost pecetluită pentru orice alt mod, printr-un jurământ al lui
Isus Cristos, că asta va fi oficial în Ceruri.

… Pocăiţi-vă şi fiecare din voi să fie botezat
în Numele lui Isus Cristos spre iertarea păcatelor
voastre,… voi veţi primi darul Sfântului Duh.
Căci, făgăduinţa aceasta este pentru voi şi pentru

copiii voştri,… pentru toţi cei care sunt departe acum,
în oricât demare număr îi va chemaDomnulDumnezeul
nostru.
Amin. Să ne rugăm.

457 Tată Dumnezeule, în această seară au trecut o mie nouă sute
şi ceva de ani, şi totuşi onestitatea şi integritatea inimilor umane
încă mai strigă după Dumnezeu, ca nişte copii care plâng după
laptele de la sânul mamei lor. Te iubim, Doamne. Nu putem trăi
fără Tine. Aşa cum a spus David, „Sufletul meu însetează după
Tine, ca un cerb după izvorul de apă.” El trebuie să O aibă, sau
să moară.
458 Şi, Tată, am căutat prin Scripturi, înainte şi înapoi. Nu ca să
fim diferiţi, dar vedem aceste seminarii, aceşti studenţi teologi
de astăzi, care predică după poruncile oamenilor, şi nu după
poruncile lui Dumnezeu. De aceea, Doamne, nu-i dispreţuim pe
acei oameni, dar dispreţuim acele lucruri pe care le învaţă ei. De
aceea, Doamne, cerem ca ei să devină fraţii noştri. Îţi cerem ca
Tu să le ierţi greşeala. Şi ne rugăm ca ei să vină la Scriptură, să
O citească, nu aşa cum O învaţă vreun seminar, ci după cum a
scris-O Dumnezeu.
459 Ne rugăm, Doamne, acum, ca aceşti candidaţi care vin în
această seară pentru botezul în apă, în timp ce preţiosul nostru
păstor vine la acest amvon de aici, ca să predice Evanghelia,
aceeaşi Evanghelie, şi apoi la bazinul de botez, ca să îngroape,
îngăduie, Doamne, ca fiecare dintre aceştia să primească Duhul
Sfânt, pentru că Tu ai făgăduit, „Voi veţi primi Duhul Sfânt.”
Fie ca Duhul lui Dumnezeu să aştepte deasupra apei, pentru a
primi candidatul din această seară, pentru că îi încredinţăm în
mâinile Tale, în Numele lui Isus Cristos. Amin. 
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